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Türk�ye n�n büyük bölümü kar 
ve soğuk hava �le mücadele 
ederken tur�zm kent� Feth�yede 
sıcak havayı fırsat b�len 
vatandaşlar sah�llere akın ett�, 
bazıları den�ze g�rd�.
Türk�ye genel�nde kar ve 
soğuk hava etk�s�n� 
göstermeye devam ederken 
Feth�ye de yazdan kalma 
günler yaşanıyor. Hava 
sıcaklığının 20-21,den�z suyu 
sıcaklığının 19 derece olduğu 
Feth�yede vatandaşlar 
Ölüden�z ve Çalış sah�ller�ne 
akın ett�.
Feth�ye n�n Ölüden�z 
Mahalles�ndek� Belcekız ve 
Kumburnu plajlarında 
Vatandaşlar den�ze g�r�p 
kumsalda güneşlend�. Bazıları 
da sah�ldek� kafelerde d�nlend�.

FETHİYEDE YAZDAN KALMA GÜNLER

Bazı macera tutkunları 
Babadağ dan yamaç paraşütü 
yaparak Ölüden�z �n eşs�z 
güzell�ktek� manzarasını 
�zleme fırsatı buldu.Yöredek� 
Ç�nl� tur�stler�n yamaç paraşütü 
�le uçuş yapmalarının ardından 
Ölüden�z manzarasında bol 
bol fotoğraf çekt�ler. Feth�ye ye 
�k� yıl önce Kanada dan gel�p 
yerleşen Brıttany Lamcrs'Hava 

Ölüden�z'de çok güzel. Den�ze 
g�r�p yüzdüm. Ölüden�z 
har�ka'ded�.Den�zde yüzen b�r 
başka vatandaş �se'Ülkem�z�n 
büyük b�r bölümü kar ve soğuk 
hava �le mücadele ederken 
Feth�ye Ölüden�z'de hava 
har�ka. Den�ze g�rd�m. Mart, 
N�san ayları tam den�ze 
g�r�lecek aylar bana 
göre'şekl�nde konuştu.
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Kanser Hastaları B�rl�kte İftar 
Yaptı, Sağlık D�led�
Yıl boyunca lösem� ve kanser 
hastalarına ayn� ve nakd� 
yardımlarını ulaştıran LÖSEV, 
Ramazan Ayı'nda 
bağışçılarının destekler�yle b�r 
taraftan hastalarının �ftar 
sofralarına sıcak yemekler 
ulaştırırken d�ğer taraftan 
düzenled�ğ� büyük �ftar 
buluşmalarıyla, yüzlerce 
kanser hastasını aynı masa 
etrafında b�r araya get�r�yor.
Lösem�l� Çocuklar Sağlık ve 
Eğ�t�m Vakfı LÖSEV, Ramazan 
Ayı'nın sevg�, saygı, hoşgörü 
ve paylaşma ruhunu lösem� ve 
kanser mücadeles� veren 
hastalarının evler�ne taşımakla 
kalmıyor, düzenled�ğ� büyük 
�ftar buluşmalarıyla kanser 
hastalarıyla aynı masada b�r 
araya gel�yor. LÖSEV, yüzlerce 
kanser hastası ve a�les�n�n 
katıldığı büyük �ftar yemekler� 
�le kanser hastalarına moral 
vermey�, dayanışma 
duygusunu yaşatmayı, 
ekonom�k zorluklar �ç�nde uzun 
b�r tedav� sürec�nde 
kend�ler�n�n yalnız 
olmadıklarını h�ssett�rmey� 
amaçlıyor.

Bu kapsamda, Feth�ye'de b�r 
otelde düzenlenen LÖSEV'�n 
geleneksel �ftar yemeğ�nde, 
lösem� ve kanser hastası 
çocukların ve a�leler� �le b�rl�kte 
yet�şk�n kanser hastaları ve 
�y�leşm�ş gençler b�r araya 
geld�.  LÖSEV İzm�r Akt�f 
İlet�ş�m Yönetmen� Den�z Kurt, 
Feth�ye �ftar buluşmasında 
yaptığı konuşmada şunları 
kaydett�: 

“Bugün burada, b�r kez daha, 
umut ve dayanışma dolu b�r 
LÖSEV �ftar buluşmasında b�r 
araya geld�k. LÖSEV olarak, 
tam çeyrek asırdır olduğu g�b� 
bu özel akşamda da 

LÖSEV'DEN FETHİYE'DE GELENEKSEL İFTAR BULUŞMASI

çocuklarımızın ve a�leler�m�z�n 
yanında olmak, b�rb�r�m�ze güç 
ve moral vermek �ç�n 
buradayız. Ramazan sofraları, 
paylaşma, sevg� ve şefkat 
duygularımızı pek�şt�rd�ğ�m�z, 
b�rl�k ve beraberl�ğ�m�z� 
güçlend�rd�ğ�m�z sofralardır. 
Kıymetl� a�leler�m�z, s�zler 
LÖSEV'�n en değerl� 
parçalarısınız. B�zler �ç�n her 
b�r�n�z çok öneml�s�n�z ve 
mücadelen�zle �lham 
ver�yorsunuz. Bu mücadelede 
hep�m�z b�rl�ktey�z ve sevg� �le 
umut �le tüm zorlukların 
üstes�nden geleceğ�z. Büyük 
LÖSEV a�lem�z�n çok kıymetl� 
üyeler� olarak her b�r�n�z �ftar 
programımıza hoş geld�n�z! 
Buradan kıymetl� 
bağışçılarımıza ve 
gönüllüler�m�ze de 
teşekkürler�m�z� �leterek b�rl�kte 
n�ce �ftarlara ulaşmak d�leğ�yle, 
hep�n�ze sevg� ve saygılarımı 
sunuyorum.”ded�. 

F�tre, F�dye ve Zekâtlarınızla 
Önce Çocuklar İy�leşs�n

Den�z Kurt “Ramazan ayı 
boyunca yapılan fitre, fidye 
bağışları �le kuru gıdadan et ve 
et ürünler�ne kadar b�rçok gıda 
desteğ� a�leler�n evler�ne kadar 
gönder�l�yor. Ayrıca Zekât 

bağışları �le sosyal h�zmet 
uzmanlarınca yoksunluğu 
tesp�t ed�lm�ş lösem� ve 
kanserle mücadele eden 
çocuklar ve anneler�n�n banka 
hesaplarına 12 ay boyunca 
nak�t yardım olarak �let�l�yor. 
Tüm bu destekler�n yanı sıra 
LÖSEV'�n LÖSANTE 
Hastanes�nde �se �ht�yaçlı 
lösem� ve kanser hastası 
çocuklara tamamen ücrets�z 
tedav� sunuluyor. Ramazan 
Bayramı bağışlarıyla yoğun 
bakımdan kan ve 
trombos�tler�ne, yurtdışı 
�laçlarından o �laçları 
koyacakları buzdolaplarına 
kadar Lösem�l� Çocukların ve 
a�leler�n�n tüm �ht�yaçları 
karşılanıyor.

S�zler de Ramazan Ayı'nda 
Türk�ye'dek� bütün banka 
şubeler�n�n bağış 
ekranlarından, ülkem�z�n her 
köşes�ndek� PTT şubeler�nden, 
LÖSEV Ofisler�n� arayarak ya 
da z�yaret ederek, tüm faturalı 
hatlardan 3406'ya LÖSEV, 
BAĞIŞ, MÜCADELE, CAN, 
TUĞLA ya da 1998'e FİTRE 
yazıp b�r SMS göndererek 
bağışınızı gerçekleşt�reb�l�r, 
0312 447 06 60 numaralı 
telefondan b�lg� alab�l�rs�n�z” 
d�ye konuştu.

Feth�ye İlçe M�ll� Eğ�t�m 
Müdürlüğü ve TAZOF'un 
�şb�rl�ğ�yle gerçekleşen Türk�ye 
Akıl ve Zekâ Oyunları 
Federasyonu (TAZOF) ve M�ll� 
Eğ�t�m Bakanlığı'nın ortak 
düzenled�ğ� Akıl ve Zeka 
Oyunları Feth�ye Turnuvası, 
genç z�h�nler� b�r araya get�rd�.
Türk�ye Akıl ve Zekâ Oyunları 
Federasyonu �le M�ll� Eğ�t�m 
Bakanlığı �şb�rl�ğ� çerçeves�nde 
bu yıl 6.'sı düzenlenen akıl ve 
zeka oyunları turnuvasının 
Feth�ye etabı gerçekleşt�r�ld�. 
Feth�ye'y�, Muğla'da tems�l 
edecek oyuncuların seç�ld�ğ� 
turnuva, G�rne Kolej�'nde 
gerçekleşt�. Oyunlar 5 tur 
boyunca ter döken m�n�kler�n 
mücadeles�ne sahne oldu. 
Mangala, küre, kulam�, 
equ�l�br�o, qb�tz, pentago ve 
revers� oyunlarında �lk ve 
ortaokul kategor�ler�nde 
yapılan yarışmaların ödül 
tören�ne Feth�ye İlçe M�ll� 
Eğ�t�m Müdürü Faruk Kaya, 
Şube Müdürler� Gönül Ertaş ve 
Ekrem Gürhan �le Özel Büro 
Yetk�l�s� Ebru Köktürk katıldı.
“Onlarla Gurur Duyduk”
Turnuvada emeğ� geçen 
herkese teşekkür eden İlçe 
Koord�natörü Gamze Dem�rkol 
Özdağ, “Öğrenc�ler�m�z 
cent�lmenl�kler�yle �y� b�r 
yarışmacı olmanın ötes�nde �y� 
b�rer sporcu olduklarını da 
gösterd�ler, onlarla gurur 
duyduk.”ded�.
DERECEYE GİRENLER;
İlkokul Kategor�s�nden: 
Equ�b�l�yo b�r�nc�s� Ayl�n 
D�kmen,�k�nc�s� Sarper Berat 
Sungur, üçüncüsü Y�ğ�t Efe 
Uğur,
Qb�tz b�r�nc�s� Ömürcan Öncü, 
�k�nc�s� D�nçer Ege Gümüş, 
üçüncüsü Asya Karabulut, 

AKIL OYUNLARI TURNUVASI ÖDÜL TÖRENİYLE SON BULDU

Pentago b�r�nc�s� El�f 
Özmen,�k�nc�s� Ada Şen, 
üçüncüsü Samet Çınar 
Suyabatmaz, 
Mangala b�r�nc�s� Alm�na 
Gümüş, �k�nc� Ümran Altınok, 
üçüncü El�f Koca, 
Küre b�r�nc�s� Em�rhan Tek�n, 
�k�nc� Mete Ege Kuşkonmaz, 
üçüncü Özge N�l Sarıbeyoğlu 
oldu.

Ortaokul kategor�s�nde İse 
Kulam�'de b�r�nc� Ar�fe Naz, 
�k�nc� Poyraz Devec�, üçüncü 

Poyraz Kaçar, 
Revers�de B�r�nc� Eylem Naz 
Uslu, �k�nc� Ayşenur Devec�, 
üçüncü Fulya Kazan, 
Pentago'da B�r�nc� Görkem 
Buğra Kılıçarslan, �k�nc� Eylül 
Nesl�han Kavak, üçüncü Em�n 
Muhammet Can,
Küre'de b�r�nc� Ahmet Sal�h 
İpek, �k�nc� Umut Helvacı, 
üçüncü Eymen Coşkun, 
 Mangala'da b�r�nc� Em�n Tek�n, 
�k�nc� Damla Arıkan, üçüncü 
Mert Boyacıoğlu oldu.
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31 Mart Mahall� İdareler 
Seç�m�'ne günler kala 
Feth�ye'de yaşayan 
vatandaşlar, Feth�ye Beled�ye 
Başkan Adayları'nın oy 
pusulasındak� sıralamalarını 
merak ed�yor.

ALİM KARACA
Feth�ye Beled�ye Başkanı aynı 
zamanda CHP Feth�ye 
Beled�ye Başkan Adayı Al�m 
Karaca yerel seç�mlerde oy 
pusulasında 9.sırada 
bulunuyor. Cumhur�yet Halk 
Part�s�, Beled�ye Mecl�s Üyes� 
seç�m�nde 10.sırada 
bulunuyor.

BEHÇET SAATCI
1999-2019 yılları arasında 
Feth�ye Beled�ye Başkanlığı 
yapmış olan Behçet Saatcı, İy� 

FETHİYE BELEDİYE BAŞKAN ADAYLARI
 OY PUSULASINDA KAÇINCI SIRADA?

Part�'den Feth�ye Beled�ye 
Başkan Adayı oldu. İy� Part� 
Feth�ye Beled�ye Başkan 
Adayı Behçet Saatcı, yerel 
seç�mlerde oy pusulasında 
1.sırada bulunuyor. Aynı 
zamanda İy� Part�, Beled�ye 
Mecl�s Üyes� seç�m�nde de 
1.sırada bulunuyor.

MUHAMMET KÖKTEN
Cumhur İtt�fakı M�ll�yetç� 
Hareket Part�s� (MHP) Feth�ye 
Beled�ye Başkan Adayı 
Muhammet Kökten, 31 Mart 
2024 tar�h�nde yapılacak olan 
yerel seç�mlerde oy 
pusulasında 13.sırada 
bulunuyor. M�ll�yetç� Hareket 
Part�s�, Beled�ye Mecl�s Üyes� 
seç�m�nde de 13.sırada 
bulunuyor.

AK Part� Muğla M�lletvek�l� 
Yakup Otgöz, seç�m 
çalışmalarına Feth�ye ve 
Ortaca'da devam ett�. 
AK Part� Genel Başkan 
Yardımcısı Fatma Betül Sayan 
Kaya �le b�rl�kte Feth�ye Devlet 
hastanes�n� z�yaret eden 
M�lletvek�l� Otgöz, anj�yo olan 
hastalara da geçm�ş olsun 
d�lekler�nde bulundu. 
M�lletvek�l� Otgöz, Muğla'ya 
çalışma z�yaret�nde bulunan 
Gençl�k ve Spor Bakanı 
Osman Aşkın Bak'a da eşl�k 
ett�.
Feth�ye'de, Genel Başkan 
Yardımcısı Fatma Betül Sayan 
Kaya, Muğla Büyükşeh�r 
Beled�ye Başkan adayı Aydın 
Ayaydın ve Feth�ye Beled�ye 
Başkan adayı Muhammet 
Kökten �le de �ftar yemeğ�ne 
katıldı. M�lletvek�l� Yakup 
Otgöz, çalışmalarına �l�şk�n 
yazılı açıklama yaparak şunları 
kaydett�: 
''Feth�ye Devlet Hastanem�ze 
anj�yo c�hazı kazandırmak �ç�n 
söz verm�şt�k. Sağlık 
Bakanımız Fahrett�n Koca �le 
görüştük ve anj�yo c�hazı 
hastanem�ze geld�. Kurulum 
�şlemler� tamamlandı ve �lk 
anj�yo operasyonları başarı �le 
yapıldı. Hayırlı olsun. 
Gençler�m�z �ç�n de çalışmaya 

OTGÖZ: 'FETHİYE DEVLET HASTANEMİZDE

 İLK ANJİYOLAR BAŞARI İLE YAPILDI’

devam ed�yoruz. Gençler�m�z�n 
daha �y� yet�şmes� ve daha 
modern alanlarda spor 
yapab�lmes� �ç�n Muğla'mıza 
yen� yatırımlar kazandırıyoruz. 
Gençl�k merkezler�, ol�mp�k 
yüzme havuzları, n�zam� futbol 
sahaları,  yen� halı sahalar, 
basketbol sahaları, ten�s 
kortları projeler�m�z hazır.
B�z�m Yaptıklarımıza 
Muhalefet�n Hayaller� B�le 
Yetm�yor…
Artık Vakt� Geld�. Muğla Eh�l 
Ellerle, Ak Beled�yec�l�kle 
Buluşacak…
AK Part� olarak, 
Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayy�p Erdoğan'ın l�derl�ğ�nde 
Muğla'ya her alanda yatırım ve 
h�zmet kazandırıyoruz. B�z�m 
sevdamız Muğla. Sevdamız 
hemşer�ler�m�z. B�z koltuk 
sevdasında değ�l�z. H�zmet 
sevdasındayız. Bunun �ç�nd�r k� 
hemşer�ler�m�z b�ze teveccüh 
göster�yor. Muhalefet �se, 
sadece konuşuyor. Laf 
üret�yor, bazen kend�ler� �le 
bazen de b�rb�rler� �le kavga 
etmeye devam ed�yor.  
Hemşer�ler�m�z bunları görüyor 
ve 25 yıldır Muğla'yı ne hale 
get�rd�kler�n� b�l�yor. Artık vakt� 
geld�. Muğla eh�l ellerle,  AK 
Beled�yec�l�kle buluşacak.''

Feth�ye'n�n sev�len s�malarından 
evl� 2 çocuk babası Özgün Enes 
yakalandığı amansız 
rahatsızlıktan kurtulamayınca 46 
yaşında vefat ett�.
Feth�ye'de yıllardır b�r �şletmen�n 
muhasebe �ş�n� yapan Özgün 
Enes yakalandığı c�lt kanser� 
rahatsızlığı sonucu vefat ed�nce 
a�les�, sevenler� ve roman cam�ası 
der�n üzüntü yaşadı. Feth�ye 
Beled�yes� elektr�k �şler�nden 
emekl� Sedat Enes'�n oğlu olan 

FETHİYE'NİN SEVİLEN SİMASI SON 
YOLCULUĞUNA DUALARLA UĞURLANDI

Özgün Enes'�n Feth�ye merkez 
Yen� Cam��'ndek� cenaze 
namazına yoğun katılım oldu. 
Cuma namazına müteak�p kılınan 
cenaze namazına FTSO Başkanı 
Osman Çıralı, Feth�ye öncek� 
dönem Beled�ye Başkanı ve İy� 
Part� Feth�ye Beled�ye Başkan 
Adayı Behçet Saatcı, CHP Feth�ye 
İlçe Başkanı Mustafa Koyuncu, AK 
Part� Feth�ye �lçe yönet�m kurulu 
üyeler�, İy� Part� Feth�ye �lçe 
başkanı Tolga Turgut oğulları, 
Feth�ye Muhac�r Romanlar Sosyal 
Dayanışma derneğ� Onursal 
Başkanı Sal�h Kocatepe, Feth�ye 
Selan�kl�ler Derneğ� Başkanı Alp 
Acu �le çok sayıda vatandaş 
katıldı.
Özgün Enes'�n cenazes� Feth�ye 
Beled�yes� cenaze aracıyla 
Taşyaka Şeh�r Mezarlığına 
götürülüp dualar �le toprağa 
ver�ld�.
Feth�ye TV olarak merhuma 
Allaha rahmet, kederl� a�les�ne ve 
sevenler�ne başsağlığı d�l�yoruz.

Muğla Büyükşeh�r, Feth�ye, 
Seyd�kemer ve d�ğer �lçelerde 
31 Mart 2024 Pazar Günü 
Yerel Seç�m Heyecanı Doruğa 
çıktı. Feth�ye Beled�ye 
Başkanlığı seç�m�n�n mevcut 
başkan Al�m Karaca �le 
Feth�ye'de 20 yıl beled�ye 
başkanlığı yapan Behçet 
Saatcı, Cumhur İtt�fakı 
MHP'n�n beled�ye başkan 
adayı tur�zmc� Muhammet 
Kökten arasındak� proje yarışı 
en üst düzeye çıktı. Feth�ye 
beled�ye başkanlığı seç�m�ne 
katılan Zafer Part�s� Adayı 
Müjgan D�kmen de mahalle 
z�yaretler�yle oy �st�yorlar.
Feth�ye'de 31 Mart Pazar günü 
18 sandıkta 396 sandıkta 130 
b�n 480 seçmen oy 
kullanılırken, Seyd�kemer'de 
�se 183 sandıkta 50 b�n 983 
seçmen oy kullanılacak. 
Feth�ye Beled�ye Başkanlığı 
�ç�n s�yas� part�lere bağlı olan 
başkan adayları şöyle 
sıralanıyor:
İy� Part� : Behçet Saatcı 
(Emekl�, 
Ün�vers�te/yüksekokul) 
Demokrat�k Sol Part� : Eda 
Albayrak (İkt�satçı, 
Ün�vers�te/yüksekokul) 
Yen�den Refah Part�s�: Eng�n 
Dağ (Müteahh�t, İlkokul) 
Halkların Eş�tl�k ve Demokras� 
Part�s�: Hasan Yıldırım (Mal� 
Müşav�r, 
Ün�vers�te/Yüksekokul) 
Türk�ye Komün�st Part�s�: Altan 
Türel (İşç�, Ortaokul/L�se) 
Zafer Part�s�: Müjgan D�kmen 
(Emekl�, 
Ün�vers�te/Yüksekokul) 
Bağımsız Türk�ye Part�s�: 
Fad�me Amaç (Serbest, 
Ortaokul/L�se) 
Yen� Türk�ye Part�s�: Yas�n 
Canyurt (İş İnsanı, 
Ün�vers�te/Yüksekokul) 
Cumhur�yet Halk Part�s�: Al�m 
Karaca (Yönet�c�, 
Ün�vers�te/Yüksekokul) 
Hür Dava Part�s�: İlyas Ceng�z 
(Müteahh�t, Ortaokul/L�se) 
M�llet Part�s�: Abd�l Ölemez 
(Esnaf, Ün�vers�te/Yüksekokul) 
M�ll� Yol Part�s�: Alaatt�n Arslan 

HEYECAN DORUKTA

(Müteahh�t, Ortaokul/L�se) 
M�ll�yetç� Hareket Part�s�: 
Muhammet Kökten (Tur�zm, 
Ortaokul/L�se) 
Demokras� ve Atılım Part�s�: 
San�ye Kulaç (S�gortacı, 
Ün�vers�te/Yüksekokul) 
Saadet Part�s�: Ömer Faruk 
Kılıç (Eczane Tekn�syen�, 
Ün�vers�te/Yüksekokul) 
Vatan Part�s� Selçuk Selv�  (İş 
adamı ortaokul/l�se) 
Bağımsız Em�n Konuk (serbest 
ün�vers�te/yüksekokul)
Seyd�kemer �lçes�nde �se 
mevcut başkan ve Cumhur 
İtt�fakı (AK Part�) beled�ye 
başkan adayı B. Önder 
Akden�zl� rekor oy almayı 
beklerken, Seyd�kemer'de 
seç�me katılan s�yas� part�ler 
ve başkan adayları da şöyle 
sıralanıyor:
Adalet ve Kalkınma Part�s�: 
Bayram Önder Akden�zl� 
(Z�raat Mühend�s�, 
Ün�vers�te/Yüksekokul)
İy� Part�: Ayfer İlhan Öçer 
(Ekonom�st-Sosyolog, 
Ün�vers�te/Yüksekokul)
Yen�den Refah Part�s�: Rab�ya 
T�lk�ç� (Serbest, Ortaokul/L�se)
Halkların Eş�tl�k ve Demokras� 
Part�s�: M�ka�l Akbalık (İşç�, 
Ortaokul/L�se)
Zafer Part�s�: Abdulkad�r Yıldız 
(İş İnsanı, 
Ün�vers�te/Yüksekokul)
Bağımsız Türk�ye Part�s�: 
Resul Özd�l (Gazetec�, 
Ün�vers�te/Yüksekokul)
Cumhur�yet Halk Part�s�: Özgür 
Can Büyükçoban (İş İnsanı, 
Ün�vers�te/Yüksekokul)
Hür Dava Part�s�: Hakan Yağcı 
(İşç�, Ortaokul/L�se)
M�llet Part�s�: Osman S�vr� 
(Emekl�, 
Ün�vers�te/Yüksekokul)
Türk�ye İşç� Part�s�: Solmaz 
Tokay (Emekl�, Ortaokul/L�se)
Demokras� ve Atılım Part�s�: 
Orhan Ustaoğlu (Esnaf, 
Ün�vers�te/Yüksekokul)
Saadet Part�s�: Sal�ha Güzel 
(Mal� Müşav�r, 
Ün�vers�te/Yüksekokul)
Vatan Part�s�: Şaban Can 
G�rg�n (Öğrenc�, Ortaokul/L�se)
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Nursel Özdem�r Kurumlarında 
eğ�t�m gören Down Sendromlu 
öğrenc�ler, Feth�ye İlçe 
Emn�yet Müdürlüğü Trafik 
Bölge pol�sler�yle b�r araya 
geld�. Öğrenc�ler�n eğlend�ğ� ve 
pol�s maskotunun eşl�k ett�ğ� 
eğlencel� günde öğrenc�ler 
pol�s arabalarıyla gezd�ler. 
S�renler� çalan öğrenc�ler, 
araçlardan anons yaptı.
Kurumların kurucusu ve 
ps�koloj�k danışman Sal�h 
Dündar; ''Emn�yet güçler�n�n 
böyle anlamlı b�r günde 
gelmeler� çocuklarımızı çok 

'NURSEL ÖZDEMİR' DOWN SENDROMLULAR 

FARKINDALIK GÜNÜNDE 
EMNİYETLE İŞBİRLİĞİ YAPTI

mutlu ett�. Çocukların araçlara 
b�nmeler�, müz�kl� dans 
eşl�ğ�nde pol�s maskotu ve 
nostalj�k ek�p aracı �le b�zler� 
de çocukluğumuza götürdüler. 
Yanımızda olmaları, a�leler�n 
bunu h�ssetmes� çok öneml�.+1 
d�yoruz. Çünkü b�zden b�r 
fazlalar. Downlu öğrenc�ler�m�z 
�ç�n yapılan bu etk�nl�kte 
b�zlere destek sağlayan tüm 
emn�yet güçler�ne teşekkür 
eder�z'' ded�. 
Öğrenc�ler fotoğraf çek�m�n�n 
ardından yapılan �kramlarla 
günler�n� dolu dolu yaşadılar.
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SOHBETİ

HALİL ARIK  EMEKLİ İL MÜFTÜSÜ

1995 yılı yaz ayları…
Yaz aylarında Feth�ye'n�n nüfusu 300- 400 b�n� bulur. Yurt 
�ç�nden, yurt dışından akın akın konuklar gel�r.
O sene de tanınmış konuklarımız vardı. Uzun süre 
M�lletvek�ll�ğ�, Bakanlık yapmış olan Abdülkad�r Aksu… 
Cumadan sonra b�zler� z�yaret maksadı �le Müftülüğe teşr�f 
etm�şler. Bunu haber alınca hem z�yaret� �ade etmek, hem de 
beyan-ı hoş amed� eylemek maksadı �le kend�ler�n� aradım. 
Kanal F YerelTelev�zyon da buluştuk.

Daha sonra B�tl�s �l Müftülüğümüz zamanın da Ahlat �lçe 
Müftülüğü B�nasının açılışın da b�r araya geld�k. Fotoğraf 
olduğu halde tanımakta zorluk çekt�. Tab�� çok k�mse �le 
görüştükler� �ç�n hoş görmek lazım d�ye düşündüm.
D�ğer konuğumuz Merhum şeh�d  MUHSİN YAZICIOĞLU...
Aynı Cuma günü o da müftülüğe gelm�ş, ancak 
görüşemem�şt�k.
Mesa�den sonra aradım sordum, Feth�ye/Karaçulha'da Hasan 
kıvrak kardeş�m�z�n ev�nde müsafir olmuşlar. 
Kamer�ye de (ahşap köşk) buluştuk, sohbete katıldık.

Mütevaz�, y�ğ�t duruşlu, her hal�yle zulme uğradığı bell� olan 
mazlum b�r Anadolu �nsanı…
İk�nd� ezanı okundu. Namazı Ahşap köşkte kılacağız. 
B�r�m�z�n �mam olması lazım.

Eee Müftü varken �mam aramaya gerek varmı?...
Fakat benden�z  mesa�den sonra eve uğradığım �ç�n b�raz 
rahatlama adına ayağımda çorap yok, üzer�mde kısa kollu b�r 
t�şört var. Namaz takkes�n� de evde unutmuşum.

Rahmetl� Muhs�n Başkana baktım, ayağında tem�z çorap, 
uzun kollu b�r gömlek, ve başında namaz tekkes�… 
Benden z�yade onun �mamlığa geçmes� uygun görünüyor.

“Sayın Başkan! Görünen o k� s�z İmam olacaksınız” ded�m. 
Mahzunca yüzüme baktı. 
Kabul ett�.
Muhs�n Başkanın arkasında namazı kıldık. 
Namazdan sonra “Bakın arkadaşlar! şah�t olun, ben Müftü 
beye b�le �mam olmuş �nsanım” d�yerek lat�fe yaptı.

B�r daha görüşemed�k.

Ta k� O meş'um güne kadar.

Telev�zyon başında, gerg�n b�r şek�lde  Türk�ye gazetes� 
muhab�r�n�n son nefes�ne kadar, telefondan verd�ğ� haberler� 
şarz b�t�nceye kadar tak�p ett�k. 
Ondan sonra her şey karardı ve meçhule gömüldü. Aradan 
yıllar geçt�, her şey karların altında donmaya terked�ld� …

Yarın mahkeme kurulduğunda �lah� adalet tecell� edecek. 
Ayan-beyan her şey� göreceğ�z.

Nur �ç�nde yat güzel �nsan, sen yüce Türk m�llet�n�n 
kalb�ndes�n. Unutulmamak ne güzel.. 
Hayırla anılmak ne güzel.
Mekanı cennet olsun Ruhu şad olsun,
Günün duası
Ey merhamet edenler�n en merhametl�s�! 
B�z� kend�nden başka k�mseye havale etme…
Ben� bütünkabalığıyla karşılayacak b�r düşmanımıza, �ş�m�z� 
el�ne verd�ğ�m�z k�mselere bırakma 
Yarabb�!  Sen b�ze  gazap etmed�kten sonra,  başkasının 
düşmanlığına h�ç önem vermey�z.. 
Allah'ım! Sen razı oluncaya kadar sen�n rızanı d�lemeye 
devam edeceğ�z.
B�z� muhtacına muhtaç eyleme, B�z� kend�nden başkasına 
muhtaç etme 
Yarabb�!. Yalnız sana �badet eder, yalnız senden yardım 
�ster�z.. 
Allah'ım!  Sen b�ze lazım olanı b�zden  �y� b�l�rs�n,  onları b�ze 
�hsan eyle. 
Ödenemeyen borçtan,  çares�z, dermansız hastalıklardan, 
yataklara düşüp kapılara bakmaktan, tutulmayan sözden,  
sana sığınırız. 
Yarabb�!. İllet'ten, z�llet'ten, kıllet'ten, m�nnet'ten, c�nnet'ten 
sen koru Yarabb�.
Allah'ım! Tar�h� şanla, şerefle dolu bu az�z ve mübarek m�llet�n 
evladını, baht�yar eyle, kend�ne yar eyle, düşmanlarına ağyar 
eyle Yarabb�!...
Allah'ım senden �badet zevk�, Namaz zevk� �st�yoruz. B�r 
namaz b�tt�kten sonra d�ğer namazın vakt�n� dört gözle 
bekleyen mutlu ve baht�yar �nsanların safında olmak �st�yoruz. 
Lütfeyle Yarabb�!

Allah'ım! B�z�m zürr�yet�m�zden gelenler� kötülüklerden, kötü 
arkadaşlardan, kötü alışkanlıklardan, şeytanın şerr�nden 
onları koru, Kend�ne layık b�r kul, Hab�b�ne layık b�r ümmet 
eyle Yarabb�!  

Am�n. Ya Mu�yn, B� Hurmet� Taha ve Yas�n. 
Ve'l Hamdü L�llah� Rabb�l Alem�n… 
Sabahımız ve gündüzümüz hep�m�z �ç�n hayırlı ve uğurlu 
olsun. 
Allah'ın selamı üzer�m�ze olsun.
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ŞEHİD BAŞKAN MUHSİN YAZICIOĞLU...
BURUK BİR HATIRA

Cumhur İtt�fakı MHP Feth�ye 
Beled�ye Başkan Adayı 
Muhammet Kökten, seç�m 
çalışmaları kapsamında çarşı 
esnafını z�yaret ett�. 
Ek�b� �le dükkanları tek tek 
dolaşan Cumhur İtt�fakı MHP 
Feth�ye Beled�ye Başkan 
Adayı Muhammet Kökten, 
hayırlı �şler temenn�s�nde 
bulundu. Sorunları d�nleyen 
Başkan Adayı Kökten, tur�zme 
yönel�k projeler�n� de anlattı. 
Feth�ye'n�n kalkınması adına 
tur�zme canlılık 
kazandıracaklarını bel�rten 
Kökten, kend�s�ne göster�len 
�lg�ye teşekkür ett�. 
Cumhur İtt�fakı MHP Feth�ye 
Beled�ye Başkan Adayı 

KÖKTEN, “TURİZME CANLILIK KAZANDIRACAĞIZ” 

Muhammet Kökten yaptığı 
açıklamada, “Çarşı esnafımızı 
z�yaret ett�k. Tur�zm sezonu 
önces� �stekler�n� ve 
beklent�ler�n� konuştuk. En 
öneml� konulardan b�r tanes� 
Ölüden�z dolmuş hattının çarşı 
�çer�s�nden geçmes�yd�. 
Konuyla �lg�l� c�dd� b�r 
rahatsızlık var. B�z 
önümüzdek� 1 N�san tar�h� 
�t�bar�yle esnaflarımız �le 

b�rl�kte b�r araya gelerek, 
güzergahlar �le �lg�l� �st�şareler 
yapacağız. Sorunu yakından 
b�l�yorum. Ölüden�z'den 
dolmuşa b�nen tur�stler, Yen� 
Cam��'n�n yanındak� duraktan 
�nd�ğ� zaman, Feth�ye bu mu 
dey�p m�n�büse tekrar ger� 
dönüyor. Dolayısıyla b�z�m bu 
sorunları çözmem�z gerek�yor. 
Buradak� esnafımızın daha �y� 
kalkınması gerek�yor. 

Şehr�m�z�n �ç�ndek� kale �le �lg�l� 
değerlend�rmelerde 
bulunuyoruz. Kültür tur�zm� �le 
�lg�l� şehr�m�z�n �ç�ndek� kalen�n 
restorasyonu yapılır ve tur�zme 
kazandırılsa; canlılık 
sağlanmış olur. Daha �y� 
ekonom�k şartlara ulaşab�l�r�z. 
O yüzden bu duygu ve 
düşünceler �le önümüzdek� 1 
N�san tar�h� �t�bar�yle çalışmaya 
başlayacağız” ded�.

Cumhur İtt�fakı MHP Feth�ye 
Beled�ye Başkan Adayı 
Muhammet Kökten, Feth�ye'de 
yaşanan otopark ve trafik 
sorununa d�kkat çekt�. 
Yıllardan bu yana otopark ve 
trafiğ�n Feth�ye'n�n kron�k 
sorunları arasında yer aldığını 
kaydeden Cumhur İtt�fakı MHP 
Feth�ye Beled�ye Başkan 
Adayı Muhammet Kökten, katlı 
otopark projes�n� Feth�ye'ye 
kazandıracaklarını söyled�. Bu 
�k� öneml� sorunu 
çözecekler�n�n sözünü veren 
Başkan Adayı Kökten, 
Feth�ye'n�n tüm problemler�n�n 
g�der�leceğ�n� �fade ett�.  
Cumhur İtt�fakı MHP Feth�ye 
Beled�ye Başkan Adayı 

KÖKTEN, “KATLI OTOPARKI 
FETHİYE'YE KAZANDIRACAĞIZ”

Muhammet Kökten yaptığı 
açıklamada, “Feth�ye'de şeh�r 
merkez�nde trafik sıkıntısını 
yaşayan ve yakından tanıyan 
b�r �nsanım. Dolayısıyla 
projeler�m�z� eks�kl�kler üzer�ne 
hazırlamıştık. Esnafımız da 
�nanılmaz b�r şek�lde trafik ve 
otoparktan ş�kayetç�. Trafik ve 
otopark ön plana çıkan 
problemler. Bunun b�l�nc�nde 
olarak katlı otopark 
çalışmasını projeler�m�z 
arasına aldık. Bu h�zmet� 
anlattığımızda olumlu tepk�ler 
�le karşılaşıyoruz. Göreve 
geld�ğ�m�z �lk günden �t�baren 
katlı otoparkımızı 
kazandıracağız” ded�.

Cumhur İtt�fakı MHP Feth�ye 
Beled�ye Başkan Adayı 
Muhammet Kökten, 
beraber�ndek� heyetle b�rl�kte 
Feth�ye Toptancı Hal�'n� z�yaret 
ett�. 
Sabahın erken saatler�nde 
gerçekleşt�r�len programda 
Cumhur İtt�fakı MHP Feth�ye 
Beled�ye Başkan Adayı 
Muhammet Kökten, üret�c�ler�n 
sorunlarını d�nled�. Feth�ye �ç�n 
tur�zm kadar tarımın da öneml� 
olduğunu vurgulayan Başkan 
Adayı Kökten, hayata 
geç�r�lecek olan projeler �le 
üret�m� arttıracaklarının altını 
ç�zd�. 
Cumhur İtt�fakı MHP Feth�ye 

KÖKTEN, “TURİZM KADAR TARIM DA ÖNEMLİ”

Beled�ye Başkan Adayı 
Muhammet Kökten yaptığı 
açıklamada, “Feth�ye �ç�n 
tur�zm kadar tarım ve üret�m�n 
de önem� var. Sabah erken 
saatlerde buraya geld�k. 
Üret�c�ler�n ve esnafların 
sorunlarını d�nled�k. Daha �y� 
üret�m�n nasıl olacağını 
konuştuk. İnanılmaz b�r �lg� �le 
karşılandık. Bu coşku b�z� de 
z�yades�yle mutlu ett�. 1 N�san 
�t�bar� �le onlarla b�rl�kte 
beraber bu sorunları 
g�dereceğ�z, üret�m� arttırmak 
�ç�n tüm projeler�m�z� ortaya 
koyacağız. Onların yanındayız, 
hep beraber�z” ded�.

Kökten, Bademl�'de 
Vatandaşlar İle Buluştu 
Cumhur İtt�fakı MHP Feth�ye 
Beled�ye Başkan Adayı 
Muhammet Kökten, seç�m 
çalışmaları kapsamında 
Esenköy Mahalles� Bademl� 
Mevk��'nde vatandaşlarla b�r 
araya geld�. Başkan Adayı 
Kökten, “Yıllardır bekleyen 
Feth�ye Körfez� tem�zl�ğ� �ç�n 
artık son noktaya geld�k” 
şekl�nde �fadeler kullandı. 
Vatandaşlar tarafından �lg�yle 
karşılanan Cumhur İtt�fakı 
MHP Feth�ye Beled�ye Başkan 
Adayı Muhammet Kökten, 
seç�mlere artık sayılı günler�n 
kaldığını bel�rtt�. Bölgen�n 
elektr�k ve su sorununu en 
kısa sürede çözecekler�n�n 
altını ç�zen Başkan Adayı 
Kökten, vatandaşların oyun 
parkı ve sosyal tes�s 
talepler�n�n de h�zmete 
sunulacağının sözünü verd�. 
YAŞADIĞINIZ BÖLGENİN 
SORUNLARINI BİLİYORUM
Cumhur İtt�fakı MHP Feth�ye 
Beled�ye Başkan Adayı 
Muhammet Kökten yaptığı 
konuşmada, “Yaşadığınız 
bölgen�n sorunlarını b�l�yorum. 
Elektr�k ve su sorununu en 
kısa sürede çözüme 

KÖKTEN, “KÖRFEZ TEMİZLİĞİ  

 İÇİN SON NOKTADAYIZ”
kavuşturacağız. Oyun parkı ve 
sosyal tes�s �steğ�n�z� de yer�ne 
get�receğ�m�n sözünü 
ver�yorum. Feth�ye'n�n en 
kanayan yarası otopark ve 
trafik sorununu da ortadan 
kaldırıyoruz. Katlı otopark 
projes� ve yen� beled�ye h�zmet 
b�nasının yapılıp, mevcut 
h�zmet b�nasının taşınması �le 
bu sıkıntıları azaltacağız. 
Feth�ye sanay� s�tes� ve yat 
çekek yer�n� taşıyıp, o 
sektörlerde h�zmet sunan 
esnaflarımıza daha güzel 
çalışma ortamları sunacağız” 
ded�. 

ÇARŞAMBA GÜNÜ 
LANSMAN YAPILACAK 
Açıklamasını sürdüren Başkan 
Adayı kökten, “Feth�ye Körfez� 
tem�zl�ğ� projes� �ç�n artık son 
noktaya geld�k. B�z tüm 
dereler�n ıslahını ve 
çökertmes�n� yaparak bütüncül 
b�r proje uygulayıp, 

önümüzdek� süreçte bu 
problem� çözeceğ�z. Bu sorun 
�ç�n �se gem�ler�m�z Çarşamba 
günü burada olacak. Cuma 
günü de Beşkaza Meydanı'nda 
bu �ş�n lansmanını yapacağız. 
Körfez� nasıl tem�zleyeceğ�m�z� 
herkes görecek” d�ye konuştu.
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COŞKUN  KARABULUT

Yükselmek için hafiflemek gerekiyor. Ağırlıklardan kurtulmak, 
yere doğru çeken şeylerden kurtulmak,  özgül ağırlığı 
havadan hafif ne varsa kuşanmak gerekiyor. En önemlisi de 
kanatlanıp uçmak için, geniş kanatlar yapmak gerekir. Elbette 
demek istediğim bildiğimiz kanatlar değil. Uçuran ama 
görünmeyen kanatlar. Yapıp ettiklerinle, verdiklerinle, 
vazgeçtiklerinle hak ettiğin kanatlar. 
Önce bir duruş hedeflemek, güzel bir duruş oluşturmak için 
niyet etmek. Sonra da bu niyet ve hedef doğrultusunda 
yaşamak. İnsana özgü ne kadar değer varsa, yaşanılan ömür 
boyunca bu değerleri kazanmak için çaba göstermek.. Amaç 
ile aracı karıştırmadan , her birine hak ettiği kadar önem 
vererek ölcüyü şaşırmamak. Para pul, mal mülk, mevki 
makam gibi bedeni ve nefsi besleyen, mutlu eden kazanımları 
araç olarak kullanıp, bunlardan insan yaratmanın yollarını 
aramak. 
Bu dünyada rahat, sağlıklı bir ömür sürdürmek için, kimseye 
muhtaç olmayacak, ona buna el açtırmayacak kadar bir gelir 
elde etmek için elimizden geleni yapacağız, çalışıp 
didinecegiz. Toplumun itibarlı bir bireyi olmak için elbette 
okuyacagız , belli makamlara geleceğiz. Bundan gurur da 
duyacağız. Ama hepsi bu kadar. Bütün bunların araç 
olduğunu unutmadan. Asıl yaşam amacımızın , insanî 
yanımızı büyütmek, çoğaltmak ve daha yükseklere çıkarmak 
olduğunu unutmadan. 
Araç dediğimiz mal mülk, makam mevki para pul, metalaşmıs 
her şeyi amaç olarak görüp, bir ömrü buna harcarsanız, yer 
çekimine yenileceğiniz kaçınılmaz olacaktır. Çünkü bunların 
hepsi yükselmenizi engelleyen ağırlıklardır. Ve insan yanımızı 
değil; hayvanlarla ortak olan bedensel yanımızın ilgi alanına 
girer. 
Dostluk, arkadaşlık, vermek, paylaşmak, saygı, sevgi, vefa, 
okumak,düşünmek, ibadet etmek, yardımlaşmak gibi insana 
özgü davranışlardır amaç olan. Yer çekimine meydan okuyan, 
bizi yükseklere çıkaracak olan kanatlarımızdır bunlar. 
Kanatlarımızı ne kadar çoğaltırsak ve sağlam yaparsak, o 
kadar yukarılara yükseliriz ve gökyüzünün engin 
maviliklerinde mutlulukla kanat çırparız. 

feth�yetv.com

feth�yetv.com

feth�yetv.com

29. MART . 2024 CUMA

YÜKSELMEK İÇİN HAFİFLEMEK GEREK

Feth�ye Beled�ye Başkanı ve 
CHP Feth�ye Beled�ye Başkan 
adayı Al�m Karaca, seç�me 
sayılı günler kala, Karaçulha 
Toptancı Hal�'n� ve Çalıca 
esnafını z�yaret ett�. 
Beraber�ndek� heyetle b�rl�kte 
esnaf z�yaretler� yapan CHP'l� 
Feth�ye Beled�ye Başkanı ve 
başkan adayı Karaca, son 5 
yıldır yaptıklarını ve tekrar 
seç�lmes� hal�nde yapmayı 
planladığı projeler�n� anlattı.
Sosyal Destekler
Karaca; “2019 yılındak� seç�m 
kampanyamızda, seç�l�rsek, 
dar ve sab�t gel�rl� 
yurttaşlarımızın yanında 
olacağımızı söylem�şt�k. 
Sözümüzü tuttuk, büyük 
ekonom�k kr�ze ve pandem�ye 
rağmen, beled�yen�n 
gel�rler�n�n azalmasına 
rağmen, 3 yen� halk plajı �le 6 
tane Halk Ev� açtık. 2024 
yılında b�le çayı 1 TL'ye, 
kahvaltıyı 45 TL'ye vermeye 
devam ed�yoruz. Kurduğumuz 
Aşev� �le her gün yüzlerce 
büyüğümüze, �ht�yaç sah�b�ne 
3-4 çeş�t yemek çıkartıp 
evler�ne kadar götürüyoruz. 

Önümüzdek� dönemde de 
emekl�ler�m�z, dar gel�rl� 
yurttaşlarımız �ç�n projeler�m�ze 
devam edeceğ�z. Yarımada'da 

ALİM KARACA: ''DEDİKODULARA, İFTİRALARA AYIRACAK VAKTİMİZ YOK'’

b�r koyu �hale �le alıp halk plajı 
yapmayı planlıyoruz. Halk 
Evler�'n�n de sayısını 
artıracağız” ded�. 

Gençler İç�n Gençl�k 
Merkezler� ve Spor Kompleks� 

Z�yaretler� esnasında; “İlk defa 
b�z�m dönem�m�zde kurulan 
Sosyal Yardım İşler� 
Müdürlüğü üzer�nden 
onb�nlerce a�leye destek 
verd�k. Bu yardımları asla 
s�yas� k�ml�klere göre 
yapmadık. Yalnızca Feth�ye'de 
değ�l, çevre �lçelerde de 
�ht�yacı olan k�m varsa 
yardımcı olduk.” d�yen Karaca, 
kend�s�ne yakınlık gösteren 
gençlere teşekkür ederek; 
gençler �ç�n b�r� Karagözler'de, 
b�r� Tuzla'da olmak üzere �k� 
ayrı Gençl�k Merkez� �le 
Taşyaka'da b�r spor kompleks� 
yapacaklarını, bunların tekn�k 
ve bürokrat�k hazırlıklarının 
tamamlandığını” bel�rtt�.

Mahalle Mahalle Gez�p İft�ra 
Atanları Hala Canlı Yayına 
Bekl�yorum

Karaçulha Toptancı Hal�'nden 
sonra gün �ç�nde Çalıca 
esnafını da z�yaret eden 
Feth�ye Beled�ye Başkanı 

Karaca, d�ğer adaylara yönel�k 
“b�rl�kte canlı yayına çıkma” 
davet�n� tekrarladı. 

Karaca; “Özell�kle son 10 – 15 
gündür mahalle mahalle gez�p 
�ft�ra mak�nası g�b� çalışan bazı 
adaylar var. Tüm adayları canlı 
yayına davet ett�m. Şu ana 
kadar b�r cevap gelmed�, hala 
bekl�yoruz. Gels�nler, canlı 
yayında projeler�m�z� 
yarıştıralım. Halkımız karar 
vers�n. B�z�m ded�kodulara, 
�ft�ralara ayıracak vakt�m�z 
yok.” �fadeler�n� kullandı.

Şeh�r Estet�ğ�nde İy�leşt�rmeler 
Yapacağız

Çalıca esnafıyla sohbetler�nde 
Başkan Karaca, “Geçen 5 yıl 
boyunca, çevreyolu üzer�nde 
bulunan, �lçem�ze g�r�şlerdek� 
refüjlerde, kavşaklarda 
Karayolları �le protokol 
�mzalayıp peyzaj çalışmaları 
yaptık. 

Önümüzdek� 5 yıllık süreçte, 
Feth�ye g�r�şler�n� de 
güzelleşt�receğ�z. Özell�kle 
Çatalarık, Karaçulha ve Ç�ftl�k 
mahalleler�ndek� g�r�şler� 
yen�den düzenley�p, mülk 
sah�pler�yle b�rl�kte, b�naları ve 
cephe duvarlarını elden 

geç�rmey� planlıyoruz. 
Ayrıca, �lçen�n özell�kle tur�st�k 
bölgeler�nde, bölge esnafıyla 
b�rl�kte, onların da fik�rler�n� 
alarak, tabela k�rl�l�ğ�ne son 
ver�lmes� gerek�yor.” �fadeler�n� 
kullandı.

Sadece CHP'l�lerden Değ�l, 
D�ğer Part�l�lerden de Destek 
Görüyoruz 
Başkan Karaca, z�yaret ett�kler� 
esnafa, kend�s�ne refakat eden 
Mecl�s üyes� adaylarına, CHP 
�lçe örgütü mensuplarına ve 
part�l�lere verd�kler� destekten 
dolayı teşekkür ett�. Karaca; 
“Gerek esnaf z�yaretler�m�zde, 
gerekse mahalle 
toplantılarımızda yalnızca 
CHP'l�lerden değ�l, d�ğer 
part�lere gönül verm�ş 
hemşehr�ler�m�zden de destek 
görmek b�z� çok mutlu ett�. 
Bugün de esnafımızdan 
gördüğümüz �lg�den dolayı 
mutlu olduk. Yen� projeler�m�z, 
esnafımız tarafından çok �y� 
karşılandı. Her g�rd�ğ�m�z 
dükkanda b�z�mle sam�m� b�r 
şek�lde sohbet ed�p, 
sorunlarını ve talepler�n� 
anlatıyorlar. İk�nc� 
dönem�m�zde de daha güzel 
b�r Feth�ye �ç�n canla başla 
çalışacağız.''ded�.

Feth�ye Beled�ye Başkanı aynı 
zamanda CHP Feth�ye Beled�ye 
Başkan Adayı Al�m Karaca, yerel 
seç�mler önces�nde Paspatur ve 
Çarşı Caddes� esnafını z�yaret 
ett�.
Esnaflara hayırlı �şler d�leyen 
Feth�ye Beled�ye Başkanı aynı 
zamanda CHP Feth�ye Beled�ye 
Başkan Adayı Al�m Karaca, 5 yıllık 
süreçte yapılan çalışmaları anlattı. 
Yen� dönem �ç�n hazırladığı 
projeler� de anlatan Başkan 
Karaca, kend�s�ne göster�len 
yoğun �lg� ve teveccühe teşekkür 
ett�. Kalan günlerde sükûnet�n 
hak�m olmasını �steyen Karaca, 
bu anlayışla seç�m 
kampanyalarını devam 
ett�rd�kler�n�n altını ç�zd�.  
KALAN SÜREÇTE 
TOPLUMUMUZU GERMEYE 
BİZİM HAKKIMIZ YOK
Feth�ye Beled�ye Başkanı aynı 
zamanda CHP Feth�ye Beled�ye 
Başkan Adayı Al�m Karaca yaptığı 
açıklamada, “40-45 günlük b�r 
seç�m kampanyası sonucunda 
yerel seç�mlere 5-6 gün kaldı. Bu 
sürec� de esnaflarımıza ayırdık. 
Akşamları da bütün 
mahalleler�m�zde buluşmalarımız 
devam ed�yor. Bugün Çarşı 
Caddes� ve Paspaturdayız. 
Burada baktığımız zaman �lg� ve 
alakanın çok �y� olduğunu 
görüyoruz ve sükunet �ç�nde şu 
andan �t�baren seç�m 

KARACA, ÇARŞI ESNAFINI ZİYARET ETTİ 

kampanyasını yürütmeye 
çalışıyoruz. Kalan süreçte 
toplumumuzu germeye b�z�m 
hakkımız yok. Bugüne kadar 5 
yıllık b�r süreç �çer�s�nde hayata 
geç�rd�ğ�m�z projeler� onlarla 
paylaşıyoruz. Bazı eks�k kalan 
projeler�m�z� de neden hayata 
geç�remed�ğ�m�z� �let�yoruz. 
Önümüzdek� dönem �çer�s�nde de 
tekrar pandem�, ekonom�k kr�z ve 
deprem felaket� yaşamadığımız 
takd�rde 2024-2029 dönem� �ç�n 
çok güzel projeler hazırladık” 
�fadeler�n� kullandı. 
ZOR ŞARTLARA RAĞMEN 
HİZMET ÜRETTİK 
Açıklamasını sürdüren Karaca, 
“Önümüzdek� dönem �çer�s�nde 
büyükşeh�r beled�yes�n�n de 
desteğ�n� alaraktan, Feth�ye'm�zde 
çok daha güzel projelere �mza 
atacağız. Bundan h�ç k�msen�n 
şüphes� olmasın. 5 yılda s�zler de 
gördünüz yapılab�lecek altyapı ve 
üstyapı yatırımları �le b�rl�kte 
totalde Cumhur�yet tar�h�ndek� en 
büyük h�zmetler� yaptık k� bu b�z�m 
�ç�n mutluluk ver�c�. Zor şartlara 
rağmen bunu yaptık. İk�nc� 
dönemde de rekor h�zmetlere 
�mza atacağımızdan h�ç şüphes� 
yok. 2 uyumlu beled�ye �le b�z 5 
yılda neler yapab�leceğ�m�z 
�spatladık. Önümüzdek� dönemde 
de bu vadett�ğ�m�z projeler�n 
büyük b�r bölümünü hayata 
geç�receğ�z” ded�.

Feth�ye Beled�ye Başkanı ve 
aynı zamanda CHP Feth�ye 
Beled�ye Başkan adayı Al�m 
Karaca,  seç�me sayılı günler 
kala halk buluşmaları 
kapsamında Salı akşamı Eld�rek 
mahalles�nde konuştu. 
31 Mart 2024 tar�h�nde 
yapılacak yerel seç�mler �ç�n 
çalışmalarını sürdüren Feth�ye 
Beled�ye Başkanı ve aynı 
zamanda CHP Feth�ye Beled�ye 
Başkan adayı Al�m Karaca, 
Eld�rek'te coşkulu b�r kalabalığa 
h�tap ett�. Halk buluşmasında 
Karaca, son 5 yıldır yaptıklarını 
ve tekrar seç�lmes� hal�nde 
yapacaklarını anlatarak 
vatandaşları b�lg�lend�rd�. 
Coşkulu b�r kalabalık tarafından 
karşılanan Karaca'ya Muğla esk� 
m�lletvek�ller�nden Cumhur Yaka, 
Demokrat Part� Muğla esk� İl 
Başkanı Erdal Eroğlu, CHP 
Feth�ye İlçe Başkanı Mustafa 
Koyuncu, CHP'l� Mecl�s üyeler� 
ve üye adayları �le muhtarlar 
eşl�k ett�. 
Karaca, konuşmasının 
başlarında Cumhur İtt�fakı adayı 
Muhammet Kökten'e h�taben; 
“B�r aday arkadaşımız seç�me 4 
gün kala Körfez'� tem�zlemek �ç�n 
hükümet�n gem�ler 
göndereceğ�n� söylüyor. B�z�m 
�ç�n “Feth�ye Beled�yes� 5 yıl 
uyudu” d�yor. Kend�s� de son 5 
yıldır Beled�ye Mecl�s� üyes�yd�. 
Sen 41 mahalle adına 1 tane 
b�le öner� get�rmem�şs�n. 
Beled�ye Mecl�s� 5 yıl boyunca 
63 defa toplantı yapmış, sen 20 
defa toplantıya b�le 
gelmem�şs�n. 
B�z sen�n yaşadığın, �şler�n�n 
olduğu Ölüden�z'e 860 m�lyon 
yatırım yaptık. 22 yıldır 
�kt�dardasınız. S�z�n 22 yılda 
Ölüden�z'e yaptığınız yatırımdan 
daha fazlasını 2.5 yılda b�z 
yaptık. H�sarönü'nün, Ovacık'ın 
altyapısını b�t�reb�lmek �ç�n gece 
gündüz çalıştık. 121 k�lometrel�k 
altyapı hat çekt�k. Bölgen�n 

KARACA; ''MUĞLA BÜYÜKŞEHİR İLE 
BİRLİKTE ÇOK BÜYÜK YATIRIMLAR YAPACAĞIZ'’

altyapısını üstyapısını b�t�rd�k. 
Ölüden�z g�b� tur�st�k b�r yerde 
otellere tankerlerle su 
çek�yorlardı. Oteller�n suyunu 
verd�k. B�yoloj�k arıtma ve der�n 
deşarj yapıldı.” ded�. 
Anketlere göre, Muğla 
Büyükşeh�r Beled�yes�n� y�ne 
CHP, hem de 15-20 puan farkla 
kazanıyor. Feth�ye'y� de b�z 
kazanıyoruz. İk� uyumlu beled�ye 
olarak Feth�ye'ye y�ne çok büyük 
yatırımlar kazandıracağız. 
Muğla Büyükşeh�r Beled�yes� 
adayımız Ahmet Aras'tan söz 
aldım. Bu yıl b�tmeden �lçe 
merkez� �le Ölüden�z arasındak� 
yola kazma vuracağız. 
Kaldırımlarıyla, ışıklandırmasıyla 
b�r tur�st�k merkeze yakışır hale 
get�receğ�z. 
Sosyal Beled�yec�l�k Budur
Göreve geld�ğ�m �lk gün, �lk 
Mecl�s oturumunda aldığım 
karar şudur: Bütün cenaze 
h�zmetler� ücretl�yd� ama b�z�m 
�lk geld�ğ�m�zde Mecl�s'te 
aldığımız kararla ücrets�z oldu. 
İnsanların en acılı günler�nde 
kefend�, kab�r ücret�yd�, şuydu 
buydu uğraşmaları yazıktır, 
günahtır.
2019 yılında göreve �lk 
başladığımda, ekonom�s� zayıf 
olan bütün yurttaşlarımızın 
yanında olacağımızı 
söylem�şt�m. Her yer 
özelleşt�r�lm�şt�. Koylar 
özelleşt�r�lm�şt�. B�z 3 tane halk 
plajı açtık. 6. Halkev�m�z� 
Üzümlü'de geçen hafta açtık. 
B�z çayı 1 TL'ye, kahvaltıyı 45 
TL'ye vermeye devam ed�yoruz. 
Önümüzdek� dönemde 
emekl�ler�m�z, dar gel�rl� 
yurttaşlarımız �ç�n projeler�m�ze 
devam edeceğ�z. 
Kurduğumuz Sosyal Yardım 
İşler� Müdürlüğü �le onb�nlerce 
a�leye çeş�tl� şek�llerde destek 
olduk. Bu müdürlüğü �lk defa b�z 
kurduk. Sadece Feth�ye'de değ�l, 
çevre �lçelerdek� �ht�yaç 
sah�pler�ne de el uzattık. K�m�n 

neye �ht�yacı varsa, yardımcı 
oluyoruz. Bu yardımları s�yas� 
k�ml�klere göre yapmıyoruz. 
Sadece Feth�ye'de değ�l, çevre 
�lçelerde de �ht�yacı olan k�m 
varsa yardımcı oluyoruz. 
Deprem bölges�nde de b�nlerce 
depremzedeye ulaştık, 72 TIR 
yardım malzemes� gönderd�k. 
Bölgeye açtığımız sahra mutfağı 
�le uluslararası ödül kazandık.
Kurduğumuz Aşev� �le her gün 
yüzlerce büyüğümüze, �ht�yaç 
sah�b�ne 3-4 çeş�t yemek 
çıkartıp evler�ne kadar 
götürüyoruz. Evler�nde traşları 
yapılıyor, ev tem�zl�ğ� yapılıyor, 
alışver�şler� yapılıyor.
Üzümlü'de yen� açtığımız 
Yumurta Üret�m Ç�ftl�ğ� t�car� 
amaçla açılmadı. Orada 
üret�lecek yumurtalar her gün 
anaokulundak� yavrularımıza 
ücrets�z dağıtılacak. Bunu b�le 
eleşt�renler oldu.
Fen İşler�m�z Örnek Oldu

İnsan odaklı örnek b�r sosyal 
beled�yec�l�k yaparken, d�ğer 
taraftan da, 1 m�lyon 700 b�n 
metreküp asfalt döktük, kaplama 
yaptık. 1 m�lyon metrekareye 
yakın k�l�t parke döşed�k. Esk� 
yönet�m bu g�b� çalışmaları 
yaparken “yol katılım payı” 
alırdı. B�z 5 yıl boyunca h�ç 
k�mseden böyle b�r para tahs�l 
etmed�k.
Kend� asfaltımızı üretmek �ç�n 
asfalt üret�m tes�s� kurduk. 
Burada 100 M�lyon TL'l�k asfalt 
döktüğümüz takd�rde, 42 m�lyon 
tasarruf ed�yoruz. Çünkü 
kend�m�z yapıyoruz.
Bu h�zmetler� yaparken, zaten 
zor durumda olan, pandem� 
atlatan halkımıza yüklenmed�k. 
Pandem� günler�nde 
beled�yem�z�n k�racısı olan 
�şyerler�nden k�ra tahs�l etmed�k. 
Muğla'da en düşük katı atık 
bedel�n� b�z aldık.” �fadeler�n� 
kullandı.

Hasan G�zl�, Mahallen�n 
Sorunlarını Başkan Karaca'ya 
İlett� 
Feth�ye Beled�ye Başkanı aynı 
zamanda CHP Feth�ye Beled�ye 
Başkan Adayı Al�m Karaca 
beraber�ndek� heyetle Karaçulha 
Mahalles� Muhtar Adayı Hasan 
G�zl� ve ek�b�n� z�yaret ett�.
Karaçulha Mahalles� Muhtar Adayı 
Hasan G�zl� ve ek�b�n� z�yaret eden 
Feth�ye Beled�ye Başkanı aynı 
zamanda CHP Feth�ye Beled�ye 
Başkan Adayı Al�m Karaca, 
çalışmaları hakkında b�lg�ler 
aktardı. Hasan G�zl� ve 
destekç�ler�yle sohbet eden 
Karaca, mahallen�n sorunlarını 
d�nleyerek not aldı. Feth�ye'ye 
yapılan yatırımlar hakkında b�lg�ler 
aktaran Başkan Karaca, göreve 

 KARACA, MUHTAR ADAYI 

HASAN GİZLİ'Yİ ZİYARET ETTİ 

seç�lmes� hal�nde yen� dönemde 
de muhtarlarla uyum �ç�nde 
çalışacaklarını söyled�. 
HASAN GİZLİ, MAHALLENİN 
ÖNCELİKLİ SORUNLARINI 
İLETTİ 
Mahallen�n daha �y� h�zmet 
alab�lmes� �ç�n vatandaşla 
kurumlar arasında köprü görev� 
göreceğ�n� söyleyen Hasan G�zl�, 
Karaca'ya mahallen�n �stek ve 
talepler�n� aktardı. Öncel�kler�n�n 
�mar ve altyapı olduğunu bel�rten 
G�zl�, gen�ş b�r yüz ölçümüne 
sah�p olan Karaçulha Mahalles�'ne 
yen� parklar kazandırılması 
�steğ�n� de �lett�. Mahalleye 
kazandırmak �sted�ğ� yen� 
h�zmetler� de anlatan G�zl�, 
projeler�yle tam not aldı.
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Saatcı: ''Gençler Kend� 
Gelecekler�n�n Seç�m�n� 
Yapacaklar''
İy� Part� Feth�ye Beled�ye 
Başkan Adayı Behçet Saatcı, 
31 Mart tar�h�nde yapılacak 
seç�mlerde gençler�n kend� 
gelecekler�ne karar vereceğ�n� 
bel�rt�rken, “Gençler b�z�m 
geleceğ�m�zd�r” ded�.
İy� Part� Feth�ye Beled�ye 
Başkan Adayı Behçet Saatcı, 
mecl�s üyeler� �le b�rl�kte Mal�ye 
Kavşağı'ndan Ölüden�z 
Kavşağı'na kadar olan bölgede 
esnaf z�yaret� gerçekleşt�rd�. 
Beraber�ndek�lerle b�rl�kte 
�şyerler�n� tek tek dolaşan 
Saatcı, hem sorunları d�nled� 
hem de projeler�n� anlattı. 
Esnafların düşünceler�n� alarak 
önümüzdek� dönem�n 
planlamasını yaptıklarını 
söyleyen İy� Part� Feth�ye 
Beled�ye Başkan Adayı Behçet 
Saatcı, gazetec�lere gündeme 
�l�şk�n değerlend�rmelerde de 
bulundu.
Seç�m çalışmalarına 
başladıkları g�b� aynı tempoyla 
devam ett�kler�n� söyleyen 
Saatcı, “Sıktığımız her elden, 
dokunduğumuz her �nsandan 
olumlu tepk�ler alıyoruz.” ded�.
Gazetec�ler�n seç�mlerde �lk 
defa oy kullanacak olan 

SAATCI: ''GENÇLER BİZİM GELECEĞİMİZDİR'’

gençlere yönel�k beklent�ler�n�n 
sorulması üzer�ne esk� 
beled�ye başkanı Behçet 
Saatcı, şöyle konuştu: 
“Gençler bu seç�mde 
gelecekler�n� bel�rleyecek. 
Gençler b�z�m geleceğ�m�z. 
Atatürk'ümüz bu devlet�n 
�st�kbal�n� gençlere emanet 
etm�ş. Çocuklarımızın hayata 
tutunab�lmes�, özgür ve güvenl� 
b�reyler olab�lmes� �ç�n yerel 
yönet�mler�n üzer�ne düşen 
sorumluluğu yer�ne get�rmeye 
devam edeceğ�z. Her şeyden 
önce onların �mkanlarını 
�y�leşt�rmeye çalışacağız. Burs 
ve spor �mkanları 
sağlayacağız. Cep 

kütüphaneler� yapıp, kend� 
mahalleler�nde ders 
çalışab�lecekler. Bunun 
yanında arkadaşlarımız b�n 
500 genc�m�z üzer�nde b�r 
araştırma yaptılar. Çıkan 
sonuçlar çok �lg�nç. Feth�ye 
pahalı b�r şeh�r ve rant bell� 
bölgelerde toplanmış. 
Öğrenc�ler bunun tabana 
yayılmamasının sıkıntısını 
çek�yor. Feth�ye'y� sosyal b�r 
şeh�r hal�ne get�rmek 
mecbur�yet�ndey�z. Tur�zm 
sektöründe ara eleman 
sıkıntısı var. Fen l�ses�nde 
olduğu g�b� gastronom� l�ses�n� 
de hayata geç�receğ�z.” 

İy� Part� Feth�ye Beled�ye 
Başkan Adayı Behçet Saatcı, 
Mahkeme Kararı �le 
Feth�yel�lere tesl�m ed�len fakat 
mevcut yönet�m tarafından 
alınmayan Feth�ye �skeles�n� 
göreve gel�r gelmez ger� 
alacaklarını açıkladı.
İy� Part� Feth�ye Beled�ye 
Başkan Adayı Behçet Saatcı, 
yerel seç�m çalışmaları 
kapsamında halk 
buluşmalarına ara vermeden 
devam ed�yor. Son halk 
buluşmasını Tuzla 
Mahalles�'nde gerçekleşt�ren 
Saatcı'ya mahalle sak�nler�n�n 
�lg�s� büyük oldu. Alanı 
dolduran kalablığa geçm�ş 20 
yıllık görev süres� boyunca 
hayata geç�rd�ğ� eser ve 
projeler�n� anlatan Saatcı, 
rak�pler� tarafından 'Makyaj' 
den�lerek hafife alınmak 
�stenen projeler� sayes�nde 
Feth�ye'n�n var olduğunu 
anlattı. Kend�ler� göreve geld�ğ� 
zaman Orka Otel'den sonra 
sah�lde yürüyecek h�ç b�r yer 
olmadığını hatırlatan Esk� 
Beled�ye Başkanı Behçet 
Saatcı, "Buralar olmasaydı 
nerede nefes alacaktık. 
Makyajmış. Makyajsa s�l�n de 
geçs�n bu projeler�." ded�.
Konuşması yer yer alkış ve 
sloganlarla kes�len Behçet 
Saatcı'nın gündem�nde 1958 
yılında dönem�n 
Cumhurbaşkanı Celal Bayar 
tarafından Feth�ye 

SAATCI; ''1 NİSAN'DA FETHİYE İSKELESİNİ HEMEN GERİ ALACAĞIZ'’

Beled�yes�'ne ver�len Feth�ye 
İskeles� de vardı. Muğla 
Büyükşeh�r Beled�yes�'n�n 
Feth�ye'n�n el�nden almak 
�sted�ğ� �skele �ç�n verd�kler� 
hukuk mücadeles�n� hatırlatan 
Behçet Saatcı, göreve gel�r 
gelmez �skeley� yen�den 
Feth�yel�lere 
kazandıracaklarını açıkladı. 
Saatcı: "Muğla Büyükşeh�r 
Beled�yes�, 60 yıl boyunca 
�dares� Feth�ye Beled�yes�'nde 
kalan, yat yanaşma ve 
bağlama gel�rler�yle �lçedek� 
beled�ye h�zmetler�n�n 
gerçekleşmes�ne katkı 
sağlayan �skelen�n kontrolünü 
almak �sted�. Feth�ye 
Beled�yes�'n�n bu taleb� ger� 
çev�rmes� üzer�ne Muğla 1'nc� 
İdare Mahkemes�'ne Başkan 
Osman Gürün'ün �steğ�yle 

dava açıldı. 3 Kasım 2016 
tar�h�nde Muğla 2. İdare 
Mahkemes� kararıyla Muğla 
Büyükşeh�r Beled�yes� İskele'y� 
Feth�ye Beled�yes�'n�n el�nden 
almıştı. Hukuka aykırı olduğu 
gerekçes�yle Feth�ye 
Beled�yes� tarafından, üst 
mahkeme olan Danıştay 
Başkanlığı'na başvuru 
yapılırken, Danıştay 8. Da�res� 
yaptığı �nceleme sonrasında, 
yerel mahkemen�n kararını 
bozdu. Ve �skeley� Feth�ye 
Beled�yes�'ne verd�. Fakat 
ş�md�k� yönet�m baba oğul 
�l�şk�s� neden�yle Feth�yel�ler�n 
olan �skeley� Muğla 
Büyükşeh�r'den almadı. B�z 
göreve geld�ğ�m�z zaman �lk 
�ş�m�z Feth�yel�ler�n olan 
�skeley� yen�den Feth�yel�lere 
kazandıracağız." ded�.

İy� Part� Feth�ye Beled�ye 
Başkan Adayı Behçet Saatcı, 
yerel seç�mler önces�nde 
Mal�ye kavşağı, Ovacık 
Köprüsü c�varı ve Baha 
Şıkman Caddes�'nde esnafları 
z�yaret ett�.
Beraber�nde ek�b� �le 
dükkanları tek tek dolaşan İy� 
Part� Feth�ye Beled�ye Başkan 
Adayı Behçet Saatcı, hem 
sorunları d�nled� hem de 
projeler�n� anlattı. Esnafların 
düşünceler�n� alarak 
önümüzdek� dönem�n 
planlamasını yaptıklarını 
söyleyen İy� Part� Feth�ye 
Beled�ye Başkan Adayı Behçet 
Saatcı, gündeme �l�şk�n 
değerlend�rmelerde de 
bulundu. 
GENÇLER BİZİM 
GELECEĞİMİZ
İy� Part� Feth�ye Beled�ye 
Başkan Adayı Behçet Saatcı 
yaptığı açıklamada, “Ek�p 
arkadaşlarımızla başladığımız 
tempoda çalışmalarımıza 
devam ed�yoruz. B�z�m �ç�n b�r 
sıkıntı görünmüyor. Sıktığımız 
her elden, dokunduğumuz her 
�nsandan olumlu tepk�ler 
alıyoruz. Onların duygu ve 
düşünceler�n� alarak, 
önümüzdek� dönem�n 
planlamasını yapıyoruz. 
Gençler bu seç�mde 
gelecekler�n� bel�rleyecek. 
Gençler b�z�m geleceğ�m�z. 
Atatürk'ümüz bu devlet�n 
�st�kbal�n� gençlere emanet 
etm�ş. Çocuklarımızın hayata 
tutunab�lmes�, özgür ve güvenl� 

b�reyler olab�lmes� �ç�n yerel 
yönet�mler�n üzer�ne düşen 
sorumluluğu yer�ne get�rmeye 
devam edeceğ�z. Her şeyden 
önce onların �mkanlarını 
�y�leşt�rmeye çalışacağız. Burs 
ve spor �mkanları 
sağlayacağız. Cep 
kütüphaneler� yapıp, kend� 
mahalleler�nde ders 
çalışab�lecekler. Bunun 
yanında arkadaşlarımız b�n 
500 genc�m�z üzer�nde b�r 
araştırma yaptılar. Çıkan 
sonuçlar çok �lg�nç. Feth�ye 
pahalı b�r şeh�r ve rant bell� 
bölgelerde toplanmış. 
Öğrenc�ler bunun tabana 
yayılmamasının sıkıntısını 
çek�yor” ded�. 
SİYASİ PARTİ KİMLİĞİ ŞEHRİ 
KİRLETMİŞ
Konuşmasını sürdüren Saatcı, 
“Feth�ye'y� sosyal b�r şeh�r 
hal�ne get�rmek 
mecbur�yet�ndey�z. Tur�zm 
sektöründe ara eleman 

SAATCI, “ÖNÜMÜZDEKİ DÖNEMİN 
PLANLAMASINI YAPIYORUZ”

sıkıntısı var. Fen l�ses�nde 
olduğu g�b� gastronom� l�ses�n� 
de hayata geç�receğ�z. Geçm�ş 
yıllarda emekl� �kram�yeler� �le 
öneml� kazanımlar 
sağlanab�l�yordu. Artık 
günümüzde böyle değ�l. 
Enflasyon her şey� aldı 
götürdü. Feth�ye'de k�rada 
oturan ve ev�ne tek maaş g�ren 
vatandaşlarımızı tesp�t 
ed�yoruz. Onlara sosyal 
yardım olarak 5 b�n TL vermey� 
kararlaştırdık. 2014 yılındak� 
seç�m sürec�n�n aynısı. 
Sah�ps�z kalmış b�r şeh�r, 
yönet�c�ler� �le b�r araya 
gelemem�ş, s�yas� part� k�ml�ğ� 
şehr� k�rletm�ş… Bunların 
heps�n� toparlayacağız. 
Beled�yeler�n s�yas� k�ml�ğ� 
olmaz, beled�yeler halkındır. 
Feth�ye'n�n hakkını ben her 
zaman savunurum. Haksızlık 
karşısında susan d�ls�z 
şeytandır” �fadeler�n� kullandı.

İy� Part� Feth�ye Beled�ye 
Başkan Adayı Behçet Saatcı, 
yen� döneme yönel�k projeler�n� 
eleşt�ren mevcut beled�ye 
başkanına cevap verd�. Saatcı: 
“S�z�n toplama 
danışmanlarınıza, trol ordunuza 
verd�ğ�n�z paraları kest�ğ�m 
zaman emekl�lere 5000 TL 
sosyal yardım yapab�l�yoruz.” 
ded�.
Adaylığını açıkladığı günden bu 
yana sahada çalışmalarını 
sürdüren Esk� Feth�ye Beled�ye 
Başkanı Behçet Saatcı, bu 
süreçte 1 N�san sonrası �ç�n 
projeler�n� de paylaşmıştı. 

SAATCI; 'İSRAF EDİLEN PARALARLA 
EMEKLİLERİMİZE SOSYAL YARDIM YAPACAĞIZ'’

Özell�kle Emekl�lere yönel�k 
açıkladığı 5000 TL sosyal 
destek projes� vatandaşlar 
tarafından büyük kabul 
görürken, Saatcı'nın rak�pler�n� 
oldukça rahatsız ett�. Her fırsatta 
bu projen�n hayata 
geç�r�lemeyeceğ� yönünde kara 
propaganda yapan rak�pler�ne 
Behçet Saatcı cevap verd�. 
İy� Part� Feth�ye Beled�ye 
Başkan Adayı Behçet Saatcı, 
bugüne kadar ne söz verd�lerse 
heps�n� yaptıklarını hatırlattı. 
Feth�ye Beled�yes�'nde 
oluşturulan trol ordusu ve farklı 
�llerden toplanmış danışmanlara 

fazladan para ver�ld�ğ�n� bel�rten 
Saatcı, “Keşke bu duruma 
düşürülmeselerd� ama 
emekl�ler�m�z gerçekten çok 
zorda. B�z bu sıkıntıyı b�r nebze 
g�derel�m d�ye; başını sokacak 
ev� olmayan, k�rada yaşayan, 
ev�ne tek maaş g�ren emekl� 
kardeşler�m�ze beled�ye 
kasasından 5000 TL ye kadar 
sosyal yardım yapacağız ded�k. 
Hemen veremez ded�ler. N�ye 
veremeyecekm�ş�z. Sen�n 
İstanbul'dan, Ş�şl� 
Beled�yes�'nden, Erz�ncan'dan, 
S�vas'tan danışman d�ye 
get�rd�ğ�n �nsanlara verd�ğ�n 
maaşla ben onlara daha 
fazlasını vermezsem yazıklar 
olsun b�ze. Bademl�'den 
Hurmad�b�'n� bulamayacak 
�nsanları sen danışman olarak 
get�r�yorsun. Feth�ye'y� b�lmeyen 
adamdan danışman mı olur. B�z 
20 sene yaptık bu �ş�. İşte b�z 
�sraf ed�len bu paralarla 
emekl�ler�m�ze sosyal yardım 
yapacağız. Alın s�ze kaynak.” 
ded�.
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Feth�ye deprem bölges� m�? Evet. Burada deprem olmuş mu? Evet. 
Son büyük deprem tar�h� 1957 de ne olmuş? Ovada, düzde b�r tane 
b�na kalmamış ve Feth�ye yıkılmış. Sonra da, Yen� Feth�ye nerede 
kurulsun çalışmalarında, Üzümlü yolu üzer�ndek� Değ�rmen Mevk��, 
Japon Mühend�slerce göster�l�nce, meşhur çağdaş ve aydın ve �ler�c� 
ve her da�m halkın yanında olan CHP m�lletvek�l� Al� Döğerl�, ben�m 
dükkanlarım para etmeyecek m�" feryadıyla; y�ne de Feth�ye' y� 
yıkıldığı yere kurdurmuş mu, kurdurmuş.
En son geçen yıl altı büyük v�layette büyük b�r deprem oldu mu, oldu. 
Bütün şeh�rler yıkıldı mı, yıkıldı. Aynı şekl�de, Feth�ye'de 7,8, 9 
ş�ddet�nde benzer deprem olab�l�r m�? Olab�l�r. Olursa Feth�ye tekrar 
yıkılır mı, yıkılır. Feth�ye böyle b�r depremle yıkılırsa; devlet yen� 
yerleş�m yer� olarak bu şehr� nereye kurar? Pek tab�� k�, dağ etekler�ne 
ve fay hatlarının ve kırıklarının uzağına. Pek� 1957 deprem�nden 
sonra, y�ne Feth�ye r�sk altındak� ovaya kurulmuş mu, kurulmuş. Dağ 
etekler�, esk� beled�ye yönet�m� �mar müdürü ye �ller bankası 
mühend�sler� tekl�fiyle su havzası yapılıp �mara çevre koruma 
başkanlığınca kapatılmış değ�l m�? N�ye b�l�yor musunuz? K�rl� 
menfaat ve rant ekonom� kuralları �ç�n.
Ş�md� seç�m zamanı geld�. Adaylarımız otobüs g�yd�rmekle, afiş 
asmakla meşgul. B�r tane aday var mı? "Ben Feth�ye' y� dağ 
etekler�ne taşıyacağım, ovadak� �marı çok katlıya müsaade 
etmeyeceğ�m" d�yen ve el�nde yen� b�r Feth�ye projes� olan var mı? 
Ben görmed�m. Maalesef, mevcut ranttan nasıl �st�fade ed�leceğ�ne m� 
bakılıyor?
Feth�ye deprem bölges� �ken, burada Feth�ye' n�n dünyanın en güzel 
v�lla kent olması �ç�n, Feth�ye' n�n �ler�de ulaşacağı en az b�r buçuk 
m�lyon nüfusu barındıracak şek�lde �mar çalışmasını yapacağını; 
Yanıklardan, Kara Mers�ne; N�f'ten Faralya'ya kadar bütün mahaller� 
�ç�ne alan ve bütün yol kenarını 30- 50 metre bandında �mara açacak 
ve vatandaşı sank� b�r suçlu g�b� cezalandırmaktan zevk duymayacak, 
tem�z ve nez�h, tab�at�n denges�n� bozmayan "dünya güzel� tat�l köyü" 
anlayışında b�r "v�lla kent" kurmayı düşüneb�len ve bunu kend� 
menfaat�ne aykırı görmeyen b�r aday bulursanız bana haber ver�n; 
belk� oyumu vereb�l�r�m.
Feth�ye' de bütün DSİ kanal yolları dah�l, bütün esk� köy yolları 
kenarlarını �mara açıp Feth�ye' de k�rl� �mara karşı olan b�r tek aday 
bulab�l�r m�y�z? Yan� b�r�ler�n�n rüşvet� ve haracı karşılığı ver�len �mar 
uygulamasını, yol kenarlarındak� bütün vatandaşlara vermek, neden 
beled�yen�n veya Çevre Şeh�rc�l�k Bakanlığının �ş�ne gelm�yor? 
Problem vatandaşta mı? Bunun olması �ç�n, bütün vatandaşların, 
köylerde tur�zm t�car� alan �marı yaptıran k�ş�ler�n soyadlarını alması 
mı gerek�yor? Neden vatandaşlar, mahkeme kapılarında, b�r beled�ye 
ceza kes�yor; b�r de asl�ye ceza. Bu durumdan Sayın Yetk�l�ler, zevk 
m� alıyor? Bu durumu yan� haksızlığı ve adalets�zl�ğ� düzeltmek �ç�n, 
hükümet �le b�rl�kte çalışacak, şahs� menfaatler�n� öteley�p, halkı 
sevd�ğ� yalan değ�lse, bütün halkın ortak faydasını kabulleneb�lecek 
b�r aday bulab�l�r m�y�z? Yoksa mevcut �mar k�rl�l�ğ�nden nasıl �st�fade 
ed�p de vatandaşı kaz g�b� yolacak adaylara mı kaldık? Ben�m g�b� 
k�ş�ler�n gördüğü bu problem� ve çarey�, adayların görmek �stememes� 
altında yatan ned�r? Neden "tavşana kaç tazıya tut" anlayışını 
adaylarımız veya beled�ye başkanlarımız bırakamıyor? Gel�n bunu 
vatandaş olarak sorun ve cevabına göre oyunuzu ver�n�z.

GÜNDEM

29. MART . 2024 CUMA

DEPREM İMARI VE SEÇİM

Feth�ye ve Dalaman'da 31 
Mart 2024 tar�h�nde yapılacak 
olan seç�mler �le �lg�l� olarak 
alınan ve alınacak olan 
önlemler�n görüşüldüğü İlçe 
Seç�m Güvenl�ğ� Toplantıları 
yapıldı.
Feth�ye ve Dalaman İlçes�'nde 
�lçe kaymakamlarının 
başkanlığında �lçe emn�yet 
müdürler�n�n �lçe jandarma 
komutanlarının ve �lg�l� b�r�m 
müdürler�n�n katılımı �le �lçe 
güvenl�k toplantıları yapıldı.
Feth�ye İlçe Seç�m Güvenl�ğ� 
Toplantısı'na Feth�ye 
Kaymakamı İsma�l Hakkı Ertaş 
başkanlık ett�. Kaymakamlık 
Toplantı Salonu'nda 
düzenlenen toplantıya İlçe 
Emn�yet Müdürü Kayhan 

FETHİYE VE DALAMAN'DA SEÇİM 
GÜVENLİĞİ TOPLANTISI YAPILDI

Dadaşoğlu, İlçe Jandarma 
Komutanı jandarma Yarbay 
Mustafa Ç�çek ve �lg�l� b�r�m 
müdürler� katıldı.
Dalaman İlçe Seç�m Güvenl�ğ� 
Toplantısı'na �se Dalaman 
Kaymakamı Mesut Yakuta 
başkanlık ett�. Kaymakamlık 
Toplantı Salonu'nda 
düzenlenen toplantıya İlçe 
Emn�yet Müdürü Raş�t Tosun, 
İlçe Jandarma Komutanı Yzb. 
Ahmet Kürşat Öncel katıldı.
Her �k� �lçede de düzenlenen 
toplantılarda 31 Mart 2024 
Pazar günü yapılacak olan 
yerel seç�mler�n, huzur ve 
güven �ç�nde 
gerçekleşeb�lmes� �ç�n alınan 
ve alınacak olan tedb�rler 
görüşüldü.

31 Mart Pazar günü tüm 
Türk�ye’de olduğu g�b� Feth�ye 
ve Seyd�kemer İlçeler�’nde de 
yapılacak yerel seç�mlerde 
görev alacak sandık kurulu 
başkan ve üyeler� seç�m kurulu 
başkanları tarafından 
b�lg�lend�r�l�p seç�m torbaları 
tesl�m ed�lmeye başlandı. Özer 
Olgun Kültür Merkez� 
salonunda yapılan �lk 
toplantıda Seyd�kemer 
İlçes�’nde görev yapacak 
sandık kurul başkan ve üyeler� 
b�lg�lend�r�ld�. Seyd�kemer 
Cezaev� �le b�rl�kte 183 
sandıkta 50 b�n 983 seçmen�n 
oy kullanacağı öğren�l�rken, 
Feth�ye hak�m� Seyd�kemer 
İlçe Seç�m Kurulu Başkanı Ar�f 
Zeng�n yönet�m�nde yapılacak 
seç�mler�n hatasız ve eks�ks�z 
gerçekleşmes� �ç�n ayrıntılı b�r 
toplantı gerçekleşt�r�ld�. Feth�ye 
İlçe Seç�m Kurulu Müdürü 
Murat Başkaya, 
Seyd�kemer’de 183 sandıkta 
görevlend�r�len sandık kurulu 
başkanları ve üyelere oy 
kullanma �şlem�nden, sayımına 
ve sandık sonuç tutanağının 
tutulma şekl�ne kadar pek çok 
konuda b�lg�ler aktardı. 
Toplantıda Yüksek Seç�m 
Kurulu’nun hazırlattığı 
v�deodan oy kullanma 
�şlem�n�n ve sandık başkan ve 
üyeler�n�n yapacağı �şlemler 
�zlet�l�p, daha öncek� 
seç�mlerde yaşanan bazı 
yanlışlıkların bu seç�mlerde de 
yapılmaması �stend�. Feth�ye 
İlçe Seç�m Kurulu Müdürü 
Murat Başkaya oy verme 
�şlem�n�n sabah saat 08:00’da 
başlayıp 17:00’a kadar devam 
edeceğ�n�, Büyükşeh�r 
Beled�yes�, Seyd�kemer 
Beled�yes�, Beled�ye mecl�s 

SANDIK KURULU BAŞKANLARI BİLGİLENDİRİLDİ

üyel�ğ� ve muhtarlık �ç�n 
yapılacak bu seç�mlerde 
seçmen�n kullanacağı oy 
pusulası olarak 4 pusulayı tek 
zarfa koyup sandığa atacağını 
kaydett�. Başkaya; oy 
pusulalarının uzun olması 
neden�yle bazı seçmenler�n oy 
pusulasına ‘’evet’’ oyu basıp 
zarfa sığdıramadığı �ç�n 

kab�nde bıraktığını bel�rt�p; 
‘’Sandık kurulu başkanları 
zaman zaman kab�nler� kontrol 
ederek, bu pusulaları tutanak 
altına almalıdır’’ ded�. Oy 
pusulası ya da zarflarda 
yapılan �şaretler�n bulunduğu 
oyların geçers�z olacağının 
altını ç�zen Başkaya; 

‘’Engell�ler ve çok yaşlılar 
beklet�lmeden oylarını 
kullansınlar, bu seç�mler� de 
öncek� seç�mlerde olduğu g�b� 
sıkıntısız, başarılı şek�lde 
atlatalım. YSK’nın bu seç�m 
k�tapçıklarını mutlaka 
okuyalım’’ �fadeler�n� kullandı. 
Feth�ye’de 130 b�n 480 
seçmen�n 396 sandıkta oy 
kullanacağı b�ld�r�l�rken, 
Feth�ye’de ve 41 mahallede 
yapılacak seç�mlerde görev 
yapacak sandık kurul başkan 
ve üyeler� de Cuma günü 
Feth�ye Ağır Ceza Mahkemes� 
ve Feth�ye İlçe Seç�m Kurulu 
Başkanı Abdülkad�r Ungan ve 
İlçe Seç�m Kurulu Başkanı 
Murat Başkaya tarafından 
Feth�ye Özer Olgun Kültür 
Merkez�nde sabah ve öğleden 
sonra �k� ayrı oturumda 

Zafer Part� Muğla Büyükşeh�r 
Beled�ye Başkan Adayı Ünal 
Y�ğ�t, seç�m çalışmaları 
kapsamında Muğla Z�h�nsel 
Engell�ler Derneğ�'n� z�yaret 
ett�. 
Sohbet havasında geçen 
z�yarette Zafer Part� Muğla 
Büyükşeh�r Beled�ye Başkan 
Adayı Ünal Y�ğ�t, faal�yetler� 
hakkında Muğla Z�h�nsel 
Engell�ler Derneğ� 
yönet�c�ler�nden b�lg�ler aldı. 
Dernek yönet�c�ler� ve üyeler�n 
talepler�n� de d�nleyen Başkan 
Adayı Y�ğ�t, sosyal sorumluluk 
kapsamında hayata geç�r�lecek 

YİĞİT, “HER İLÇEDE SOSYAL 

olan projeler hakkında b�lg�ler 
aktardı. 
Z�yaret� değerlend�ren Zafer 
Part� Muğla Büyükşeh�r 
Beled�ye Başkan Adayı Ünal 
Y�ğ�t, “Büyükşeh�r bünyes�nde 
dezavantajlı vatandaşlarımızın 
kullandığı alet ve d�ğer 
malzemeler �ç�n tam�r ve 
bakım atölyes� kuracağız. Her 
�lçede sosyal tes�sler 
yapacağız. Özel eğ�t�m alanları 
projem�z� hayata geç�receğ�z. 
Burada özel eğ�t�m 
öğretmenler� �le �lg�leneceğ�z” 
ded�.

Zafer Part�s� Muğla Büyükşeh�r 
Beled�ye Başkan Adayı Ünal 
Y�ğ�t, mahalle z�yaretler� �le 
vatandaşların sorunlarını 
d�nl�yor. 
M�las'a bağlı Akkovanlık 
Mahalles�'nde bölge sak�nler� 
�le kahvehane toplantısında b�r 
araya gelen Zafer Part�s� 
Muğla Büyükşeh�r Beled�ye 
Başkan Adayı Ünal Y�ğ�t, hem 
talepler� not aldı hem de 
projeler�n� anlattı. Sohbet 
havasında geçen programda 
bölgeye yönel�k hazırladığı 
çalışmaları anlatan Başkan 
Adayı Y�ğ�t, sıkıntılar ve çözüm 

YİĞİT, KAHVEHANE TOPLANTISINDA 

SORUNLARI DİNLEDİ

öner�ler� üzer�ne de mahallede 
yaşayan vatandaşlar �le görüş 
alışver�ş�nde bulundu. 
Muğla'nın tüm sorunlarını 
çözmeye geld�kler�n� 
vurgulayan Zafer Part�s� Muğla 
Büyükşeh�r Beled�ye Başkan 
Adayı Ünal Y�ğ�t, 
seçmenlerden sandığa 
g�tmeler�n� r�ca ett�. 31 Mart 
Pazar günü yapılacak 
seç�mlere az b�r zaman 
kaldığını hatırlatan Başkan 
Adayı Y�ğ�t, kend�ler�ne 
göster�len �lg� ve teveccühten 
dolayı teşekkür ett�.

TESİSLER YAPACAĞIZ” 

“İç�n�zden B�r� Olarak S�zler�n 
H�zmet�nde Olacağım”
Feth�ye Karaçulha Mahalles�ne 
daha �y� h�zmet etmek �ç�n 
muhtar adayı olan Hasan G�zl�, 
mahalle halkının �stek ve 
talepler�n� d�nl�yor. Ek�b�yle 
b�rl�kte çalışmalarını sürdüren 
G�zl�, “Karış karış 
mahallem�zde dolaşarak en 
genc�nden en yaşlısına 
seçmenler�m�ze ulaşıp 
notlarımızı alıyoruz” ded�. 
Karaçulha Mahalle halkıyla her 
zaman �ç� �çe olan Karaçulha 
Mahalles� Muhtar adayı Hasan 
G�zl�, çalınmadık kapı 
bırakmıyor. Mahallen�n daha 
�y� h�zmet alab�lmes� �ç�n 
notlarını alan Hasan G�zl�, tüm 
devlet kurumları başta olmak 
üzere h�zmet noktasında 
mahalleye faydası olacak 
kurumlarla �şb�rl�ğ� �ç�nde 

KARAÇULHA MUHTAR ADAYI 
HASAN GİZLİ, VATANDAŞIN GÖNLÜNDE

olduklarını �fade ett�. Cadde ve 
sokakları tek tek ek�b�yle 
b�rl�kte dolaşarak,  7'den 70'e 
herkese ayrım yapmadan 
h�zmet edeceğ�n� aktaran 
Karaçulha Mahalles� Muhtar 
Adayı Hasan G�zl�, “38 yıl 
Karaçulhamız'da muhtarlık 
yapmış b�r a�len�n evladı 
olarak, yılların tecrübes�yle 
halkımıza h�zmet etmek 
�st�yorum” d�ye konuştu. 
“İç�n�zden B�r� Olarak S�zler�n 
H�zmet�nde Olacağım”
Karaçulha Mahalles� Muhtar 
adayı Hasan G�zl�, “S�zler�n 
desteğ�yle ve kurumlarımızın �ş 
b�rl�ğ�nde mahallem�z� daha 
�ler�ye taşıyacağıma 
�nanıyorum. Kolay ulaşılan, her 
soruna çözüm arayan, s�ze en 
yakın ve �ç�n�zden b�r� olarak 
s�zler�n h�zmet�nde olacağım” 
�fadeler�n� kullandı.
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Seyd�kemer Beled�ye Başkanı 
ve Cumhur İtt�fakı Seyd�kemer 
Beled�ye Başkan Adayı B. 
Önder Akden�zl�, Kumluova 
Mahalles�nde düzenlenen 
m�t�ngde yaptığı konuşmada 
Domates Fest�val�n� yen�den 
yapacaklarının müjdes�n� verd�. 
Akden�zl�, bölgen�n tanınırlığını 
arttırmada öneml� b�r yer tutan 
Kumluova Domates Fest�val�n� 
2 gün yapacaklarını ve sürpr�z 
sanatçıların geleceğ�n� 
duyurdu. 
31 Mart Yerel Seç�mler� önces� 
m�t�nglere devam eden 
Seyd�kemer Beled�ye Başkanı 
ve Cumhur İtt�fakı Seyd�kemer 
Beled�ye Başkan Adayı B. 
Önder Akden�zl�, Cumhur 
İtt�fakı Seyd�kemer Seçmen 
İlet�ş�m Merkez� tarafından 
Kumluova Mahalles�nde 
düzenlenen  m�t�ngde 
vatandaşlara h�tap ett�. 
Başkan Akden�zl�'yem�t�ngde 
Beled�ye Başkan Yardımcısı 
Mustafa Karakuş, AK Part� İlçe 
Başkanı Al� Büklü, MHP İlçe 
Başkanı Mehmet Arıç, AK Part� 
İlçe Kadın Kolları Başkanı 
Zeynep Yalçınsoy, MHP İlçe 
Kadın Kolları Başkanı As�ye 
Boğa, AK Part� İlçe Gençl�k 
Kolları Başkanı Ramazan Sıtkı 
Ülker, beled�ye mecl�s üyes� 
adayları, part�l�ler eşl�k ett�. 
M�t�ng alanına gelmeden önce 
vatandaşlarla selamlaşan 
Başkan Akden�zl�, kend�s�yle 
fotoğraf çek�lmek �steyenler� 
kırmayarak hatıra fotoğrafı 
çek�ld�. M�t�ng programında 
MHP İlçe Başkanı Mehmet 
Arıç,AK Part� İlçe Başkanı Al� 
Büklü, Mecl�s Üyes� ve Mecl�s 
Üyes� Adayı Mustafa Tanır ve 
Seyd�kemer Beled�yes� esk� 
başkan yardımcısı Ramazan 
Kaynak b�rer konuşma 
yaparak, Önder Akden�zl�'ye 
destek �sted�ler. 
AKDENİZLİ: “DENİZ 
TURİZMİNDE SÖZ SAHİBİ 
OLACAĞIZ”
Kumluova'ya yapılan 
h�zmetlerden bahseden 
Akden�zl�, Patara Köprüsü'nün 
bölgeye get�r�s�n�n çok fazla 
olduğunu d�le get�rd�.Kumluova 
�ç�n projeler�nden de bahseden 
Akden�zl�; “Patara Köprüsü her 
�k� �l� ve �lçey� b�r b�r�ne 
bağlıyor. Hem tarımı hem 
tur�zm� b�r b�r�ne bağlayan çok 
öneml�, kr�t�k b�r noktadaydı ve 
çok c�dd� uğraşlar sonucu 
açıldı. İnşallah en kısa sürede 
hemen devam eden yolu da 
b�z yapacağız. Yolun sağında 
ve solunda b�s�klet ve Yürüyüş 
Yolları olacak. Karadere'ye 
kadar devam ett�receğ�z. 

AKDENİZLİ: “DOMATES FESTİVALİ YAPACAĞIZ”

Kocadağ'dak� yolların bakımını 
yapacağız. S�z saygıdeğer 
Kumluovalı hemşehr�ler�m�z�n 
h�zmet�ne sunacağız. Çevre, 
Şeh�rc�l�k ve İkl�m Değ�ş�kl�ğ� 
Bakanlığımızdan Çay Ağzı 
bölges�nde 5 buçuk dönüm yer 
k�raladık. En kısa sürede 
projes�n� hazırlıyoruz. Günü 
B�rl�k Tes�s yapacağız. 
Önümüzdek� süreçte �nşallah 
Karadere Plajının da 
k�ralamasını 
yapacağız.Seyd�kemer'�m�zde 
eks�k olduğunu 
düşündüğümüz den�z 
tur�zm�nde de söz sah�b� 
olacağız. Y�ne bu bölgede 
engell� b�reyler�m�ze yönel�k, 
onların rahatça den�ze 
g�reb�lmeler� �ç�n engels�z plaj 
yapmayı düşünüyoruz” ded�.
AKDENİZLİ: “SÜRPRİZ 
SANATÇILAR GELECEK”
Kumluova'da en son 2013 
yılında 26'ncısı yapılan 
Domates Fest�val�n� aradan 
geçen 11 yılda tekrar 
yapacaklarını �fade eden 
Akden�zl�; “27'nc� Domates 
Fest�val�n� 18-19 Mayıs'ta 2 
gün olmak üzere yapacağız. 
18 Mayıs'ta 3 tane sanatçımız 
gelecek, sürpr�z olsun. 19 

Mayıs'ta 2 tane sanatçımız 
gelecek. En son 2013'te yan� 
11 yıl önce yapılmış. Tekrar 
canlandıracağız, �nşallah 
devamlılığını da sağlayacağız. 
Letoon Ant�k Kent�nde 
yapacağız” d�ye konuştu.
AKDENİZLİ: “BİDONLARLA 
SU GETİRME İŞİNİ HEP 
BİRLİKTE ÇÖZECEĞİZ”
Akden�zl�; “S�z�n en büyük 
sorunlarınızdan b�r tanes� set 
yolu. Özell�kle köprünün 
yapılmasıyla beraber ne kadar 
�ht�yaç olduğunu b�l�yoruz. 
Seç�mden sonra onu da çok 
hızlı b�r şek�lde  tal�matını 
vereceğ�z. En kısa sürede 
orayı da gen�şleteceğ�z. En 
büyük sorunlarınızdan b�r 
tanes� su! Günümüzde hala 
b�donla su get�r�yoruz. Şunu da 
hep�m�z b�l�yoruz: Su 
MUSKİ'n�n, Muğla 
Büyükşeh�r'�n görev�. Nas�p 
olursa şurada seç�me 3 gün 
kaldı. Seç�mlerde b�r oy mecl�s 
üyes� arkadaşlarımıza, b�r oy 
şahsıma, b�r oy da Muğla 
Büyükşeh�r Beled�ye Başkan 
Adayımıza �st�yoruz. Prof. Dr. 
Aydın Ayaydın hocamız b�z�m 
�ç�n b�r değer. Bürokras�dek� 
b�r�k�mler� ve 

Cumhurbaşkanımız Sayın 
Recep Tayy�p Erdoğan'a d�rek 
ulaşab�lmes�nden dolayı hem 
Muğla'mıza hem 
Seyd�kemer'�m�ze c�dd� faydalı 
olacağına �nanıyorum. Onun 
�ç�n 31 Mart Yerel Seç�mler�nde 
b�r oyda Muğla Büyükşeh�r 
Beled�ye Başkanımıza 
�st�yorum. Allah'ın �zn�yle, s�z 
Kumluovalı Yörük 
kardeşler�m�n desteğ� �le b�z 31 
Mart Yerel Seç�mler�nde Muğla 
Büyükşeh�r'� de kazanacağız. 
İşte o zaman b�donlarla su 
get�rme �ş�n� hep b�rl�kte 
çözeceğ�z. S�zlere bunun 
sözünü ver�yorum. Türk�ye 
Yüzyılında, Seyd�kemer'�n 
10'uncu yılında s�zler�n desteğ� 
�le hep b�rl�kte kazanacağız, 
Seyd�kemer kazanacak. 
Memleket �ş� gönül �ş� d�yerek 
yola çıktık. Yaradan b�ze 
�nanan �nsanları mahcup 
etmes�n dem�şt�m yola 
çıkarken. Ben�m mahcup 
olmam öneml� değ�l, �nşallah 
önümüzdek� 5 yılda da s�zlere 
mahcup olmam. S�zler�n 
verm�ş olduğu oylara mahcup 
olmam. Hakkını, hakkan�yetle 
taşırım ve y�ne s�zler�n 
h�zmetkarı olmaya devam 
eder�m. Ben kend�me, ek�b�me 
ve s�z yörük kardeşler�m�ze 
güven�yorum, �nanıyorum. 
İnşallah 31 Mart'ta rekor b�r 
oyla Seyd�kemer'�m�zde 
kazanacağız. ” d�ye konuştu.
30 Mart Cumartes� günü son 
m�t�ng� yapacağını söyleyen 
Akden�zl�; “Seyd�kemer 
Merkezde yağacağımız büyük 
m�t�ng�m�z �ç�n Karadere'de 
saat 10.00'da konvoy hal�nde 
çıkış yapacağız. S�z değerl� 
hemşehr�ler�m�z�n desteğ�n� 
bekl�yorum. Saat 14.00'da 
s�zlerle b�rl�kte son m�t�ng�m�z� 
yapalım” ded�. 

Feth�ye'de Honda motos�klet 
bay�l�ğ� yapan Kıvrak motor 
sah�b� Nur� Nez�r Kıvrak, 
Honda motor Türk�ye satış 
b�r�nc�l�ğ�n� tam 29 yıldır devam 
ett�r�rken, 2023 yılında da y�ne 
Türk�ye satış b�r�nc�s� oldu. 
Nur� Nez�r Kıvrak, Mard�n'de 
yapılan özel gecede ödülünü 
Honda Türk�ye Ceosu Takuya 
Tsumaro'dan aldı.
Honda Motos�klet Türk�ye satış 
b�r�nc�l�ğ�n� 1995 yılından bu 
yana h�çb�r bay�ye 
kaptırmayan ve Feth�ye'de 
verg� rekortmenl�ğ� 
sıralamasında da ön sıralarda 
bulunan Nur� Nez�r Kıvrak, 
hedefler�n� arttırıp geçen yıla 
oranla yüzde 40 daha fazla 
Honda motos�klet satmayı 
planladıklarını b�ld�rd�. 170 
k�ş�yle Feth�ye'de faal�yetler�n� 
sürdüren Marmar�s ve 
Bodrum'da da şubeler� 
bulunan Kıvrak Motor'un sah�b� 
Nur� Nez�r Kıvrak; ''Bu yıl 
sadece Türk�ye değ�l 
Avrupa'dak� bay�ler� de 
perakende satış b�r�nc�l�ğ�nde 
solladık. ''�fadeler�n� kullandı.
Feth�ye'de 6 b�n metrekarel�k 
alanda Honda Plaza açarak 
dünyanın en büyük 
showromunu yapmakta 
olduklarını da söyleyen 
başarılı �ş �nsanı Nur� Nez�r 
Kıvrak, 2024 yılında hedefin�n 
Honda'ya yakışır şek�lde 
yüzde 40 daha fazla satış 
yapmak olduğunu kaydett�. 
Nur� Nez�r Kıvrak; ''29 yıldır 
Türk�ye satış b�r�nc�s�y�z. 
Geçen hafta Mard�n de 
düzenlenen b�r bay�ler 
toplantısında y�ne plaket�m�z� 
aldık. 29'uncu kez Türk�ye 
satış b�r�s� olduk. Bununla 
beraber Avrupa b�r�nc�s�y�z onu 
da hemen buradan şey�n� 
verey�m. Şu an Honda Kıvrak 
motor olarak 170 k�ş� �le 
faal�yetler�m�z� sürdürüyoruz. 
Honda, Türk�ye'de 9 yıldır 
Türk�ye satış p�des� Honda 
Honda olarak Honda'nın 
adetler� y�ne bu yıl %48 artıyor. 
%48 %50 arasında artırarak 
satışı planlıyorlar. Artık b�z de 
2024 yılında Honda'ya yakışır 
b�r şek�lde y�ne çalışarak, 2024 
yılında da b�zde %40 
hedefim�z� artırarak bugün bu 
yıl b�l�yorsunuz verg� 
sıralamasındayız. Y�ne geçm�ş 
yıllarda olduğu g�b� b�zde 
Hondaların adını ve yaptığı 
�şlere örf ve adetler�ne. Uygun 
olarak 2024 yılında söyled�ğ�m 
g�b� %40 sonuçlarınızı 

KIVRAK MOTOR, TAM 29 YILDIR 

SATIŞ BİRİNCİLİĞİNİ 
KİMSEYE KAPTIRMIYOR

artırarak 2024 yılında �nşallah 
tamamlayacağız. B�r�nc�l�k 
önce tüm ek�p 
arkadaşlarımızla çalışarak, 
önümüzdek� yılda bu b�r�nc�l�ğ� 
şöyle paylaşmak �st�yorum, 
şuan b�z Feth�ye olarak 
gözüküyor, satış b�r�nc�s�y�z. 
B�l�yorsunuz 3 şubem�z var. 3 
şubelerden Marmar�s de 
Bodrum'da b�r�nc�, �k�nc�, 
üçüncü olarak görmek 
�st�yorum. Oradak� 
arkadaşlarımızdan canla başla 
şu an çalışmaktalar. Onlara 
buradan tekrar teşekkür 
ed�yorum. Ek�p çalışmasıyla 
bu şek�lde çalışmalarını devam 
ed�yoruz. Önümüzdek� g�b� �se 
y�ne 6.000 metrekare b�r �ş yer� 
açarak b�r Honda plaza 
açarak. Dünyanın en güzel en 
büyük showromunu açmış 
olacağız d�ye 
düşünüyorum.''ded�.
''TRAFİK DERSİNİN 
İLKOKULDA BAŞLAMASI 
GEREKİYOR''
Kıvrak, ayrıca motos�klet 
kazaları �le �lg�l� de sorulan 
soruyu cevaplandırdı. Nur� 
Kıvrak, trafik ders�n�n �lkokulda 
ver�lmes� gerekt�ğ�n� 
vurgulayıp; ''Ş�md� önce şunu 
söylemek lazım, trafik 
b�l�yorsunuz anne karnından 
mezara kadar olan b�r olgu. 
Önce trafik düzenley�c�ler�n 
b�z�m �ç�n yapmış oldukları 
değ�l, bütünüyle toplamda 
Türk�ye'de yapmış oldukları 
faal�yetler� b�raz daha 
artırmaları gerek�yor. B�z 
burada d�yoruz k� b�lg�, becer� 
ve bunun yanında �nsanları 
b�l�nçlend�rme. 3 B'y� b�r araya 
get�rmem�z gerek. 2.918 sayılı 
kararlarda Trakya'nın sadece 
cezaları vermekle. Oysa 
müz�k, matemat�k ve spor 
eğ�t�mler� g�b� b�z�m bu trafik 
ders�ne de �lkokulda 
başlamamız gerek�yor. Bu 
sadece motos�klet �ç�n geçerl� 
b�r şey değ�l tab�� k� yan� bakın 
şurada �lçem�zde şu an 
b�razcık böyle b�l�nçl� olmaya 
başladık. Şu an �lçem�zde 
Türk�ye'dek� kask kullanımının 
çok daha üzer�nde oran olarak 
ve b�z bunu sağlamaya 
çalıştık. İlçe emn�yet�m�z�n de 
Muğla'nın ve Feth�ye 
Marmar�s'�nde bu konuda çok 
�y� çalışmaları var. El�m�zdek� 
2.025 yıl �ç�nde esas planlanan 
trafik etk�nl�kler�yle b�rl�kte bu 
eğ�t�mlere devam edeceğ�z, 
�nşallah başarılı bulunur d�ye 
düşünüyorum.''  ded�.  

Seyd�kemer Beled�ye Başkanı 
ve aynı zamanda Cumhur 
İtt�fakı Seyd�kemer Beled�ye 
Başkan Adayı B. Önder 
Akden�zl�, Kadıköy 
Mahalles�nde düzenlenen 
m�t�ngde yaptığı 
konuşmada;Önümüzdek� 5 
yılda da durmadan, 
yorulmadan güzel �lçem�z �ç�n 
çalışacağız. S�zlerden 31 
Mart'ta çok güçlü desteğ�n�z� 
bekl�yorum” ded�.
Seyd�kemer Beled�ye Başkanı 
ve aynı zamanda Cumhur 
İtt�fakı Seyd�kemer Beled�ye 
Başkan Adayı B. Önder 
Akden�zl�, Cumhur İtt�fakı 
Seyd�kemer Seçmen İlet�ş�m 
Merkez� tarafından 
Seyd�kemer'�n Kadıköy 
Mahalles�'nde düzenlenen 
m�t�nge katıldı. M�t�ngde 
Seyd�kemer Beled�ye Başkan 
Yardımcısı Mustafa Karakuş, 
AK Part� Seyd�kemer İlçe 
Başkanı Al� Büklü, MHP 
Seyd�kemer İlçe Başkanı 
Mehmet Arıç, AK Part� İlçe 
Kadın Kolları Başkanı Zeynep 
Yalçınsoy, MHP İlçe Kadın 
Kolları Başkanı As�ye Boğa,AK 
Part� İlçe Gençl�k Kolları 

AKDENİZLİ: “31 MART'TA ÇOK GÜÇLÜ DESTEĞİNİZİ BEKLİYORUM”

Başkanı Ramazan Sıtkı Ülker, 
Beled�ye Mecl�s Üyes� 
Adayları, Cumhur İtt�fakı 
Teşk�latı ve b�nlerce vatandaş 
katıldı.
MHP İLÇE BAŞKANI ARIÇ: 
“ÖNDER AKDENİZLİ 
FIRTINASI ESTİRMEYE 
BAŞLADIK”
M�t�ngde �lk olarak MHP 
Seyd�kemer İlçe Başkanı 
Mehmet Arıç konuşma yaptı. 
Arıç; “Kadıköy b�z� y�ne 
şaşırtmadı. Kadıköy, Cumhur 
İtt�fakına her zaman sah�p 
çıktığı g�b� y�ne sah�p çıktı. B�z 
Akden�z'�n açıklarından Önder 
Akden�zl� fırtınası est�rmeye 
başladık. S�zler�n de sayes�yle 
Seyd�kemer'de, Muğla'nın 
rekor oyunu, bölgen�n rekor 
oyunu Cumhurbaşkanımıza ve 
Genel Başkanımıza 
gönderel�m k� Seyd�kemer 
gerekl� h�zmetler� güçlü b�r 
şek�lde alsın” ded�.
AK PARTİ İLÇE BAŞKANI 
BÜKLÜ: “ÖNDER 
BAŞKANIMIZI GÜMBÜR 
GÜMBÜR SEYDİKEMER'E 
BAŞKAN SEÇECEĞİZ”
AK Part� İlçe Başkanı Al� 
Büklü; “Nasıl b�r başkan 

seçeceğ�z? Dürüst b�r başkan 
seçeceğ�z. Çalışkan b�r 
başkan seçeceğ�z. Geces�n� 
gündüzünü Seyd�kemer �ç�n 
katan b�r başkan seçeceğ�z. 
G�rdev'de koyun güden, 
Seyd�kemer'�n öz evladı, yörük 
çocuğu, Önder Başkanımızı 
gümbür gümbür Seyd�kemer'e 
Başkan seçeceğ�z! Hazır 
mıyız?” d�ye konuştu.
BAŞKAN AKDENİZLİ; 
“YAYLA'DAKİ ELEKTRİK 
SIKINTIMIZI ÇÖZECEĞİZ”
M�t�ng alanını dolduran 
b�nlerce vatandaşa h�taben 
konuşuna Akden�zl�, Yayladak� 
elektr�k sıkıntısının en kısa 
sürede çözüme 
kavuşturacaklarını söyleyerek; 
“Yayla'dak� elektr�k 
sıkıntımızdan haber�m�z var. 
Uzun zamandır Sayın 
Vek�l�m�z Yakup Otgöz �le bu 
konunun çözülmes� �ç�n 
mücadele ed�yoruz. İnşallah 
en kısa sürede G�rdev 
Yaylasındak� elektr�k 
sıkıntımızı çözeceğ�z” ded�.
BAŞKAN AKDENİZLİ: 
“SİZLERİN DESTEĞİ İLE BİZ 
BU İLK 5'E GİRECEĞİZ”
31 Mart seç�mler�nden sonra 

“Seyd�kemer'� hep beraber 
yöneteceğ�z” d�yen Akden�zl� 
konuşmasını şöyle sürdürdü; 
“Cumhurbaşkanımız Sayın 
Recep Tayy�p Erdoğan'ın şöyle 
b�r açıklaması var. Büyükşeh�r 
beled�ye başkanlarının �lk 5'�, �l 
beled�ye başkanlarından �lk 5'e 
g�ren, �lçe beled�ye 
başkanlarından �lk 5'e g�renler 
önümüzdek� süreçte daha 
farklı b�r destek vereceğ�n� 
söylem�şt�. İnşallah s�zler�n 
desteğ� �le b�z bu �lk 5'e 
g�receğ�z. Buna �nanıyorum. İlk 
5'e g�rmeye var mıyız? 31 Mart 
Yerel Seç�mler�nde sandıkları 
patlatmaya hazır mıyız?”
Akden�zl�, m�t�ngde yaptığı 
konuşmada, Seyd�kemer'de 
yapımı devam eden TOKİ, 
M�llet Bahçes�, Kapalı Pazar 
Yer�, N�kah Salonu, Meslek� ve 
Tekn�k Anadolu L�ses� 
projeler�nde gel�nen son 
aşamayı anlattı. 31 Mart Yerel 
Seç�mler�nde Zaferle çıktıkları 
takd�rde önümüzdek� 5 yıllık 
projeler�n� de anlatan Başkan 
Akden�zl�; “1 yıllık görev sürem 
boyunca vatandaşlarımıza ne 
söz verd�ysem yer�ne 
get�rmeye çalıştım. Kapalı 
Pazar Yer�, N�kah Salonu, 
B�s�klet ve Yürüyüş Yolu'nun 
2'nc� etabı bunlardan bazıları. 
Önümüzdek� 5 yılda da 
durmadan, yorulmadan güzel 
�lçem�z �ç�n çalışacağız. 
S�zlerden 31 Mart'ta çok güçlü 
desteğ�n�z� bekl�yorum. 
Şahsıma, beled�ye mecl�s 
üyeler�me ve Muğla 
Büyükşeh�r Beled�ye Başkan 
Adayımız Prof. Dr. Aydın 
Ayaydın'a oy vermen�z� 
�st�yorum” ded�. 
Başkan Akden�zl� m�t�ng�n 
ardından Kadıköy ve 
Ger�şburnu Mahalles�nde 
esnaf z�yaretler� gerçekleşt�rd�.
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Feth�yespor Taraftarlar 
Derneğ�, Feth�yespor'un 91'�nc� 
yıl dönümü neden�yle 91 a�leye 
91 erzak paket� ulaştırdı. 

Feth�yespor Kulübü'nün 
kuruluşunun 91. yıl 
dönümünde Feth�yespor 
Taraftarlar Derneğ�, 91 a�leye 
91 erzak paket� dağıttı. 
Feth�yespor Taraftarlar Derneğ� 
yetk�l�ler�;  ''Feth�yespor 
Kulübünün 91. Yıldönümü 
neden�yle böyle b�r etk�nl�k 
gerçekleşt�rd�k. 91 a�leye, 91 
adet erzak paketler�n� 
ulaştırdık. Feth�yespor'umuzun 
91. Yıldönümü hep�m�z �ç�n 
kutlu olsun. '' İfadeler�n� 
kullandılar.  

FETHİYESPOR'UN 91. YILDÖNÜMÜNDE 

91 AİLEYE ERZAK PAKETİ 
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Akden�zl�: “S�zlerle B�rl�kte Bu 
Şehr�n M�marı Olmaktan Mutlu 
Olacağım”
Seyd�kemer Beled�ye Başkanı B. 
Önder Akden�zl�, Ramazan Ayı 
dolayısıyla Beled�ye Personel� ve 
a�leler� �le �ftar programından b�r 
araya geld�. B�rl�k ve beraberl�k 
vurgusu yapan Akden�zl� �ftar 
programında yaptığı konuşmada; 
“Önümüzdek� 5 yıl sürec�nde de 
s�zlerle b�rl�kte bu şehr�n m�marı 
olmaktan �nanın mutlu olacağım” 
ded�.
Seyd�kemerBeled�yes� tarafından 
her yıl geleneksel olarak 
düzenlenen beled�ye personel�ne 
ve a�leler�ne �ftar yemeğ� programı 
Tufanlar Toplantı Salonunda 
gerçekleşt�r�ld�. İftar Programına 
Seyd�kemer Beled�ye Başkanı B. 
Önder Akden�zl�, Seyd�kemer 
Beled�ye Başkan Yardımcıları 
Mustafa Karakuş, Muharrem 
Gökcen, AK Part� Seyd�kemer İlçe 
Başkanı Al� Büklü, MHP 
Seyd�kemer İlçe Başkanı Mehmet 
Arıç, Beled�ye B�r�m Müdürler�, 
beled�ye personel� ve a�leler� 
katıldı. 
Seyd�kemer Beled�ye Başkanı B. 
Önder Akden�zl�, �ftar önces� tek 
tek masaları gezerek personel�n 
Ramazan Ayını tebr�k ett�. İftar 
yemeğ�n�n ardından dualarda 
bulunuldu. Daha sonra programda 
konuşan Başkan Akden�zl�, �ftar 
sofralarında buluşmak, b�rl�kte 
olmanın ve dayanışmanın 
sembolü olduğunu bel�rtt�. 
Beled�ye personel� �le b�rl�k ve 
beraberl�k �ç�nde çalıştıklarını d�le 
get�ren Akden�zl�; “Ramazan 
ayının b�ze öğrett�ğ� en öneml� 
değerlerden b�r�, yardımlaşma ve 
b�rb�r�m�ze destek olma kültürüdür. 
B�zler de bu kültürü, 
beled�yem�zdek� çalışma 

AKDENİZLİ, BELEDİYE 

arkadaşlarımızla b�rl�kte 
yaşamaya çalışıyoruz. Her 
b�r�n�z�n, kend� alanında gösterd�ğ� 
özver� ve gayret, beled�yem�z�n 
başarısında büyük rol 
oynamaktadır. S�zler, şehr�m�z�n 
daha yaşanab�l�r b�r yer olması 
�ç�n gece gündüz demeden 
çalışıyorsunuz. Bu fedakarlığınız 
�ç�n s�ze ve a�leler�n�ze teşekkür 
ed�yorum” ded�.
AKDENİZLİ: “SEYDİKEMER'İN 
DEĞİŞİMİNE, GELİŞİMİNE HEP 
BİRLİKTE ŞAHİT OLACAĞIZ”
31 Mart Yerel Seç�mler�nde 
kend�s�ne destek �steyen Başkan 
Akden�zl�; “31 Mart Yerel 
Seç�mler�nde hep b�rl�kte 
önümüzdek� 5 yıl Seyd�kemer'�m�z� 
yönetecek ek�b� seçeceğ�z. Bu 
salonda bulunan s�z değerl� 
Seyd�kemer halkı olarak �nşallah 
s�zler b�ze hep b�rl�kte devam 
etme görev� ver�rsen�z; 31 Mart 
Yerel Seç�mler�nde öncel�kle 
mecl�s üyes� arkadaşlarıma, sonra 
kend�me, Büyükşeh�r Başkan 
Adayımıza da s�zlerden büyük b�r 
destek �st�yorum. İnşallah 
önümüzdek� 5 yılı Seyd�kemer'�n 
değ�ş�m�ne, Seyd�kemer'�m�z�n 
gel�ş�m�ne hep b�rl�kte şah�t 
olacağız. S�zlerle b�rl�kte 
önümüzdek� 5 yıllık süreçte de 
görev yapmaktan onur 
duyacağım. İnşallah bu onuru 31 
Mart Yerel Seç�mler�nde bana 
tattırırsınız, yaşatırsınız. 
Önümüzdek� 5 yıl sürec�nde de 
s�zlerle b�rl�kte bu şehr�n m�marı 
olmaktan �nanın mutlu olacağım. 
Bu yola çıkarken hep şunu 
söyled�m: Bana güvenen, �nanan 
�nsanlara karşı Allah'ım ben� 
mahcup etme dem�şt�m. İnşallah 
bu önümüzdek� 5 yılda da mahcup 
olmam” �fadeler�n� kullandı.

PERSONELİNE İFTAR VERDİ
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TFF 2.L�g kırmızı grup 
32.Hafta müsabakasında 
Feth�yespor, konuk olduğu 
Beled�ye Der�ncespor'a 4-1 
mağlup oldu. Maçın ardından 
�lk defa açıklama yapan 
Feth�yespor Tekn�k D�rektörü 
Selahadd�n D�nçel, 
“Feth�yespor'a yakışmayacak 
düzeyde bas�t goller� yed�k” 
ded�. 
TFF 2. L�g kırmızı grupta 
mücadele eden Feth�yespor, 
deplasmanda karşılaştığı 
Der�ncespor'a farklı b�r skorla 
yen�ld�. Maçın ardından 
çalışmalara bugün başlayan 
lac�vert beyazlılar, ev�nde 
oynayacakları Amedspor 
maçına hazırlanıyor. L�g�n �lk 
sırasında l�derl�ğ�n� sürdüren 
Amedspor'a karşı 3 puanı 
hedefled�kler�n� söyleyen 
Feth�yespor Tekn�k D�rektörü 
Selahadd�n D�nçel, deplasman 
mağlub�yet�n� unutup, taraftarın 
desteğ�yle maça çıkacaklarını 
�fade ett�. Der�ncespor 

Cumhurbaşkanlığı b�s�klet turu 
21 N�san tar�h�nde başlıyor. 
Antalya'da başlayacak olan 
59'uncu b�s�klet turu 23,24,25 
N�san tar�hler� arasında Muğla 
etabı �le devam edecek.

Cumhurbaşkanlığı 
h�mayeler�nde, Gençl�k ve 
Spor Bakanlığı destekler�yle 
gerçekleşt�r�len 
Cumhurbaşkanlığı Türk�ye 
B�s�klet Turu'nun (Tour of 
Türk�ye-TUR 2024) 59'uncusu 
21-28 N�san tar�hler� arasında 
düzenlenecek.

Muğla Gençl�k ve Spor İl 
Müdürlüğü'nden yapılan yazılı 

DİNÇEL, “AMED MAÇINA ÇOK CİDDİ HAZIRLANACAĞIZ”

maçında kend�ler�ne 
yakışmayan goller yed�kler�n� 
bel�rten D�nçel, “kırılma anı 
ded�ğ�m�z anları fazlasıyla 
yaşadık” d�ye konuştu. 
“Feth�yespor'a Yakışmayacak 
Düzeyde Bas�t Goller� Yed�k”
Feth�yespor Tekn�k D�rektörü 
Selahadd�n D�nçel deplasman 
mağlub�yet�n� yorumlayarak, 
“Öncel�kle Der�nce 
müsabakası önces�nde 8 
haftadır her maç puanlar �le 
çıkan ve yen�lmezl�k ser�s� 
oluşturan b�r Feth�yespor 
vardı. Der�nce maçına da 
puanlar veya puan almak �ç�n 
g�tt�k. En kötü şartlarda puan 
�le dönmey� düşünüyorduk. 
Fakat maçı bütün olarak 
yorumladığımızda çok kötü 
performans gösterd�ğ�m�z b�r 
�lk yarı h�çb�r şek�lde 
Feth�yespor'a yakışmayacak 
düzeyde bas�t goller� yed�k. 
Devre arası  3-1 ger�ye 
düşerek g�r�nce, 2. Yarı maçı 
çev�rmek çok kolay olmadı. 

Belk� b�rçok sebep vardır ama 
ben yed�ğ�m�z goller�n 
kes�nl�kle b�ze yakışmadığını 
söylemek �st�yorum. Rak�p çok 
üstün oynamadı fakat b�z o 
kırılma anı ded�ğ�m�z anları 
fazlasıyla yaşadık. Tab� k� bu 
maçtan sonra uzun b�r ara 
vardı. B�z o arayı değerlend�r�p 
Amed maçına hazırlanmayı 
planlıyorduk. Önümüzde k� 
hafta çarşamba günü �ç 
sahada oynayacağımız Amed 
müsabakasına hazırlanacağız. 
B�r öncek� maç da alacağımız 
dersler� alacağız. Görmüş 
olduğumuz eks�kl�kler� tesp�t 
ed�p o eks�kl�kler� g�derme 
yoluna g�deceğ�z. Amed 
maçına �nanılmaz c�dd� 
hazırlanmak zorundayız. 
Gerçekten Feth�yespor �ç�n 
öneml� b�r maç. L�g�n 
z�rves�nde olan takımla 
oynayacağımız maç da 
kend�m�z� test edeceğ�z. 
Feth�yespor kalan haftalarda 
da maks�mum puanı alıp l�g� 
en �y� sev�ye de b�t�rmey� 
hedefl�yor. Bunu 
gerçekleşt�rmek �ç�n el�m�zden 
gelen� yapacağız” �fadeler�n� 
kullandı. 
SAKAT OYUNCU YOK 
Takımda sakat oyuncu 
olmadığını �fade eden 
Selahadd�n D�nçel, “Sadece 
Ramazan 4 sarı kart cezalısı. 
Amed maçında Ramazan yok. 
Onun dışında sağlık ek�b�n�n 
b�ze verd�ğ� b�r rapor yok. Al� 
Ceylan'ın İskenderun'u 
maçında yaşamış olduğu b�r 
d�z problem� vardı. Geçt�ğ�m�z 
�k� müsabakada Ceylanı 
kullanmadık. Bu hafta �t�bar� �le 
çalışmalara başlayacak” d�ye 
konuştu. 
“Kalec�m�zden Beklemed�ğ�m�z 

B�r Performanstı”
Der�nce maçında yaşanan 
kalec� değ�ş�kl�ğ�n� anlatan 
D�nçel, “Bazen bekled�ğ�m�z 
performansı hang� mevk�de 
olursa olsun oyuncu 
göstermed�ğ�nde s�zde hamle 
yapmak zorunda kalıyorsunuz. 
Bu da demek k� hamley� 
gerekt�ren b�r durummuş k� 
kalec� değ�ş�kl�ğ� yapılmış. 
Yed�ğ�m�z gollerde b�raz bas�t 
gollerd�. H�ç b�z�m 
kalec�m�zden beklemed�ğ�m�z 
b�r performanstı. O da daha �y� 
hazırlayacaktır. B�z�m 
�nandığımız güvend�ğ�m�z b�r 
oyuncuydu ama �sted�ğ�m�z 
performansı o maçta 
göstermed�. Herhalde goller� 
de �zlem�şs�n�zd�r” şekl�nde 
konuştu. 

“Taraftarlarımızı Maça 
Bekl�yoruz”
Taraftarın desteğ�yle Amed 
maçından 3 puan almak 
�sted�kler�n� söyleyen 
Selahadd�n D�nçel, “Amed 
maçına da b�z gerçekten çok 
c�dd� hazırlanacağız. 
Önümüzdek� hafta �ç� 
çarşamba olmasına rağmen 
taraftarlarımızı maça 
bekl�yoruz. Yönet�m 
kurulumuzun da öğrenc� 
organ�zasyonu olacak.  
Öğrenc�ler�n hafta �ç� olması 
sebeb�yle tr�bünlerde olmasını 
�steyecekler ve bu konuda da 
çalışma yapacaklar. Her 
deplasmana Amed taraftarının 
g�tt�ğ�n� b�l�yorum. Bazen 
emn�yet, val�l�k yasak 
koyab�l�yor.  Tamda seç�m 
sonrası oynanacak b�r maç 
muhtemelen Amed taraftarı 
gelecekt�r” ded�.

 59. CUMHURBAŞKANLIĞI  
TÜRKİYE BİSİKLET TURU 2024,

21 NİSAN'DA BAŞLIYOR
açıklamada” Dünya 
yıldızlarının parladığı TUR 
olarak b�l�nen, spr�nt ve 
tırmanış ustası b�s�kletç�ler�n 
üst düzey rekabetler�n� 
�zlemeye hazır mısın 
Muğla.7'den 77'ye Sporsever 
Muğla halkımızı bu heyecana 
ortak olmaya davet ed�yoruz 
”�fades� kullanıldı. 

Etaplar: 21 N�san Antalya-22 
N�san Antalya, Kemer-Kaş, 23 
N�san Feth�ye-Marmar�s, 24 
N�san Marmar�s-Bodrum, 25 
N�san Bodrum-Kuşadası, 26 
N�san Kuşadası-Man�sa, 27 
N�san İzm�r-İzm�r, 28 N�san'da 
İstanbul etabı �le son bulacak.


